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PROCES-VERBAL 

privind lucrările şedinţei ordinare 

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată pentru  

data de 26 octombrie 2023, ora 1000 

     Nr. 43 din data de 07.11.2023 

 

 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul Sectorului 

1 al Municipiului București, prin Dispoziţia nr. 4570/20.10.2023, ţinând seama de prevederile art. 196 

alin. (1) lit. b) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, coroborat cu art. 133 alin. (2) lit. a), art.134 alin. (1) lit. a) și art.135 din actul 

normativ mai sus-menționat, cu următoarele proiecte de Ordine de zi: 

 

Descărcarea Procesului-verbal nr. 30 privind lucrările şedinţei extraordinare a CLS1 convocate 

de îndată pentru data de 28.07.2023 ora 10.00. 

Descărcarea Procesului-verbal nr. 31 privind lucrările şedinţei extraordinare a CLS1 convocate 

de îndată pentru data de 28.07.2023 ora 14.00. 

Descărcarea Procesului-verbal nr. 33 privind lucrările şedinţei extraordinare a CLS1 convocate 

de îndată pentru data de 31.07.2023 ora 14.00. 

Descărcarea Procesului-verbal nr. 34 privind lucrările şedinţei extraordinare a CLS1 convocate 

de îndată pentru data de 01.08.2023 ora 13.00. 

Descărcarea Procesului-verbal nr. 35 privind lucrările şedinţei extraordinare a CLS1 convocate 

de îndată pentru data de 04.08.2023 ora 10.00. 

Descărcarea Procesului-verbal nr. 36 privind lucrările şedinţei extraordinare a CLS1 convocate 

de îndată pentru data de 09.08.2023 ora 12.00. 

Descărcarea Procesului-verbal nr. 37 privind lucrările şedinţei extraordinare a CLS1 convocate 

de îndată pentru data de 11.08.2023 ora 14.00. 

Descărcarea Procesului-verbal nr. 42 privind lucrările şedinţei ordinare a CLS1 convocate 

pentru data de 02.10.2023 ora 10.00. 

 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 196 din 

16.07.2020 privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiții “Modernizare, restaurare și eficientizare energetică pentru 

imobilul situat în Bd. Bucureștii Noi nr. 66, sector 1, București”, cu modificări și completări (K2-

021/26.01.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
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2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiții „Ansamblul de locuințe sociale din șos. Odăii nr. 3-5”, 

Sectorul 1 (K2-040/08.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 

1 nr. 365/05.12.2018 privind aprobarea indicatorilor tehnico–economici aferenți subprogramului 

de investiții: ‟Modernizarea parcului de ascensoare din blocurile reabilitate termic ca măsură de 

îmbunătățire a eficienței energetice în Sectorul 1 al Municipiului București„  cu modificările și 

completările ulterioare (K2-289/ 29.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

4. Proiect de hotărâre privind transmiterea spațiilor în suprafață de 421,96 mp, situate la etajul 3 și 

4 al imobilului din str. Amzei nr. 13, Sector 1, București în administrarea Administrației 

Domeniului Public Sector 1 (K2-048/20.02.2023) 

 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

5. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general centralizat al subdiviziunii 

administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului București pe anul 2023 (K2-230/ 20.10.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1) 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
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6. Proiect de hotârăre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 

aproba transmiterea din administrarea Administrației Străzilor în administrarea Sectorului 1 al 

Municipiului București a Bulevardului Laminorului, pe perioada desfășurării lucrărilor de 

reabilitare și sistematizare (K2-148/16.06.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 

- Comisia pentru administrație publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 

 

7. Proiect de hotârăre privind darea în administrarea Administrației Domeniului Public Sector 1 a 

parcajului suprateran exterior, aflat sub pasajul Basarab având număr cadastral 263433-C1, în 

administrarea Administrației Domeniului Public Sector 1, în vederea amenajării unei parcări de 

reședință (K2-149/20.06.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 

- Comisia pentru administrație publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 
 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 225 din 

31.10.2012 privind transmiterea din administrarea Direcției Generale de Impozite și Taxe Locale 

a Sectorului 1 în administrarea Poliției Locale a Sectorului 1 a spațiului cu altă destinație, situat în 

Calea Griviței nr.208, în suprafață de 649,60 mp (K2-094/31.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

9. Proiect de hotărâre privind abrogarea Hotărârii Consiliului Local nr. 176 din 14.11.2013 privind 

transmiterea din administrarea Direcției Generale de Impozite și Taxe Locale a Sectorului 1 în 

administrarea Poliției Locale a Sectorului 1 a spațiului cu altă destinație situat în str. Pajurei nr. 13, 

sector 1 în suprafață de 175,65 mp (K2-097/06.04.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice „Creșterea eficienței 

energetice și gestionarea inteligentă a energiei la nivelul unităților de învățământ din Sectorul 1 

(amplasarea, montarea și punerea în funcțiune a panourilor fotovoltaice la nivelul a 10 unități de 
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învățământ)” și a indicatorilor tehnico-economici pentru 8 din cele 10 unități de învățământ (K2-

113/03.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 
 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiții ,,Modernizare și refuncționalizare / realizare construcție 

nouă - Piața 1 Mai, sector 1, București ” (K2-160/03.07.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2) 

- Comisia de comerț, prestări servicii către populație și promovarea inițiativei 

private (C3) 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiții “Modernizarea și extinderea infrastructurii de iluminat în 

zona apropiată Primăriei Sectorului 1 și în spațiul verde aferent străzii Mureș” (K2-

143/14.06.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2) 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

13. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 

aproba trecerea din administrarea Administrației Străzilor în administrarea Sectorului 1 al 

Municipiului București a străzii G-ral Eraclie Arion în vederea reabilitării și modernizării (K2-

194/08.09.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
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- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 
 

14. Proiect de hotărâre prin care se solicită Consiliului General al Municipiului București adoptarea 

unei hotărâri prin care să solicite Guvernului României trecerea din domeniul public al statului și 

administrarea Serviciului Român de Informații în domeniul public al Municipiului București și 

administrarea Sectorului 1 a unor imobile, în vederea realizării unor lucrări de interes public local 

privind prelungirea străzii Drumul Lăpuș și dezvoltare a infrastructurii edilitare (K2-

201/18.09.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  

(C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2) 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

15. Proiect de hotărâre privind ajustarea unor tarife ale activităților de salubrizare aferente 

Contratului de delegare a gestiunii prestării serviciilor de salubritate pe raza administrativă a 

Sectorului 1 București, cu nr.J077/S/30.06.2008, încheiat între Consiliul Local Sector 1 și 

Compania Romprest Service SA, precum și aprobarea eliminării unor cheltuieli din structura 

tarifului de colectare, transport și depozitare deșeuri din activități din construcții și demolări și a 

tarifului de colectare, transport, depozitare și valorificare deșeuri voluminoase, din contractul de 

delegare anterior menționat, inclusiv redenumirea unor activități de salubrizare și a tarifelor de 

prestație aferente, precum și reglementarea unor aspecte procedurale privind gestionarea deșeurilor 

voluminoase și a deșeurilor din reamenajări/reabilitări ale locuințelor (K2-228/20.10.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

16. Proiect de hotărâre prin care se solicită Consiliului General al Municipiului București 

împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 1 de a hotărî cu privire la încheierea unui 

protocol de cooperare între Sectorul 1 al Municipiului București și Arhiepiscopia Romano-Catolică 

București în scopul desfășurării proiectului cultural-religios de interes public local ”Concert de 

Crăciun Hodie Christus Natus Est” din data de 14 decembrie 2023 (K2-223/18.10.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1) 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 

 

17. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al  Sectorului 1 nr. 

262/07.08.2018 privind aprobarea implementării Programului ”Educație pentru viață” pentru elevii 

din învățământul preuniversitar de stat din Sectorul 1, cu modificările și completările ulterioare 

(K2-222/18.10.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1) 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării Proiectului educațional „Educație și viitor 

pentru toți” la nivelul tuturor unităților de învățământ de stat de pe raza Sectorului 1 al Municipiului 

Bucureștii, pentru anul școlar 2023-2024 (K2-225 /20.10.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1) 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Rabla local în Sectorul 1” finanțat integral din 

bugetul local al Sectorului 1 al Municipiului București  (K2-226/20.10.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1) 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

20. Proiect de hotărâre  privind aprobarea finanțării din bugetul local a cluburilor sportive școlare 

arondate unităților de învățământ preuniversitar, precum și a claselor cu program sportiv integrat 

din Sectorul 1 al municipiului București (K2-231/20.10.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1) 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 

 

21. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru o perioadă de 3 luni (K2-

221/17.10.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada Elena 

Clucereasa”, Sectorul 1, București (K2-026/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada Islaz”, 

Sectorul 1, București (K2-028/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada Panait 

Istrati”, Sectorul 1, București (K2-029/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
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25. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Gherghel Paraschiva”, Sectorul 1, București (K2-030/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada Virgil 

Pleșoianu ”, Sectorul 1, București (K2-031/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție execuție 

„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 

– Strada Costache Sibiceanu”, Sectorul 1, București (K2-033/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Butuceni”, Sectorul 1, București (K2-034/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 
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repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Intrarea Godeni 

”, Sectorul 1, București (K2-035/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Volumului”, Sectorul 1, București (K2-036/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Craiovei”, Sectorul 1, București (K2-037/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada Pinului”, 

Sectorul 1, București (K2-038/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Frasinului”, Sectorul 1, București (K2-039/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
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Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Teodor 

Iliescu”, Sectorul 1, București (K2-079/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

35. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Theodor 

Aman”, Sectorul 1, București (K2-080/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Intrarea 

Grigore Alexandrescu”, Sectorul 1, București (K2-081/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 
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repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Victor 

Eftimiu”, Sectorul 1, București (K2-083/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Iuliu 

Tetrat”, Sectorul 1, București (K2-084/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Ioan 

Zalomit”, Sectorul 1, București (K2-085/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

40. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Aristide 

Demetriade”, Sectorul 1, București (K2-086/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
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41. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Albac”, 

Sectorul 1, București (K2-087/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

42. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Dionisie 

Fotino”, Sectorul 1, București (K2-088/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

43. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada 

Constantin Mille”, Sectorul 1, București (K2-089/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

44. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Chille”, 

Sectorul 1, București (K2-091/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
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- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

45. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 3– Strada Intrarea 

Gheorghe Simionescu”, Sectorul 1, București (K2-124/15.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 

 

46. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 3– Strada 

Neajlovului”, Sectorul 1, București (K2-125/15.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 
 

47. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 1– Strada 

Siriului”, Sectorul 1, București (K2-127/15.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)   
 

48. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare și 
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repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2– str. Dumitru 

Iordan”, Sectorul 1, București  (K2-218/03.10.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)   

 

49. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Șoseaua Ghe. 

Ionescu Sisești nr.256A , Sector 1 București (K2-205/21.09.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2) 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

50. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) str. Maria Hagi 

Moscu nr. 16, Sector 1 București (K2-219/03.10.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2) 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

 

ORDINE DE ZI SUPLIMENTARĂ  

1. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 1 în 

Consiliile de Administraţie în unitățile de învăţământ preuniversitar de stat din Sectorul 1, 

pentru anul școlar 2023-2024 (K2-207/21.09.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 

 

2. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 1 în 

Comisiile pentru Evaluarea și Asigurarea Calității în unitățile de învăţământ preuniversitar de 

stat din Sectorul 1, pentru anul școlar 2023-2024 (K2-208/21.09.2023) 
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Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 

 

3. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 1 în 

Consiliul de administrație în unitățile de învăţământ  preuniversitar particular de pe raza 

sectorului 1 al Municipiului București pentru anul școlar 2023-2024 (K2-209/21.09.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 

 

4. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 1 în 

Comisia  pentru Evaluarea și Asigurarea Calității în unitățile de învăţământ  preuniversitar 

particular de pe raza sectorului 1 al Municipiului București pentru anul școlar 2023-2024 (K2-

210/21.09.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației  de Avizare a Lucrarilor de Intervenție  

și a indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții: „Amenajare cameră 

servere” în clădirea Direcției de Impozite și Taxe Locale a Sectorului 1, situată în Piața Amzei 

nr.13, București, Sector 1 (K2-220/10.10.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 - stat de funcții a Hotărârii Consiliului 

Local al Sectorului 1 nr. 37/25.02.2021 privind aprobarea organigramei, statului de funcții, 

numărului de personal și regulamentului de organizare și funcționare ale Poliției Locale Sector 

1, cu modificările ulterioare (K2-224/20.10.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  
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- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

7. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 

27/07.02.2022 privind constituirea unei comisii mixte de negociere în vederea cumpărării 

imobilului situat în Str. General Berthelot nr. 56-58, Sector 1, București, în vederea desfășurării 

activității Liceului de Artă ”Nicolae Tonitza” (K2-229/20.10.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea programului de deszăpezire pentru sezonul rece aferent 

iernii 2023-2024, precum și aprobarea fondanților chimici pentru întreținerea drumurilor pe 

timp de iarnă prin operațiuni preventive și curative de combatere a poleiului, gheții și zăpezii 

pe raza administrativă a Sectorului 1 al Municipiului București, în iarna 2023-2024 (K2-

232/24.10.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4)  

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Actului adițional nr.1 la Protocolul nr.J 2548 

din 05.10.2022 privind finanțarea și realizarea în parteneriat a unor acțiuni și lucrări de interes 

public, între Sectorul 1 al Municipiului București și biserica “Mănăstirea Cașin”-Parohia 

“Parcul Domeniilor”, Sector 1 (K2-233/24.10.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4)  

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 

 

 

La ședință au participat: Consilierii locali ai Sectorului 1, Daiana Naftanailă - Înlocuitor de 

drept al Secretarului General al Sectorului 1, doamna Mirela Rada Ciobanu, reprezentant asociație de 

proprietari. 
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La ședință și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al Sectorului 1, 27 

de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție. Au participat prezent sală/online: 

 

1. PORUMB Ramona – prezent în sală 

2. PĂIUȘI Oliver-Leon – prezent în sală 

3. BÂRGĂU Marian-Aurelian - prezent în sală 

4. CARAIAN Alberto-Iosif – prezent în sală 

5. CĂȘVEAN Cătălina – prezent în sală 

6. CIUNGU Daniel-Constantin - prezent (online) 

7. CHIRVASĂ Viorel-Daniel - prezent în sală 

8. DRĂGUȘIN Laurențiu - prezent (online) 

9. GHEORGHE Dinu-Niculae -prezent în sală 

10. GRIGORESCU Alina-Cristina – prezent (online) 

11. HALAȚ Iulia-Luminița - prezent (online) 

12. HALIȚ Raluca-Nicoleta – prezent în sală 

13. IORDAN Florea - prezent în sală 

14. JURUBIȚĂ Geanin-Georgian – prezent în sală 

15. MILOȘ-OLTEANU Iuliana-Dorina - prezent în sală 

16. NICOLAESCU Andrei-Cristian - prezent în sală 

17. OIANU Adrian-Viorel – prezent în sală  

18. OZATA Alev-Burhan - prezent în sală 

19. POPA Daniela – prezent în sală 

20. REGALIA Ruxandra-Eugenia - prezent în sală 

21. TUDOSE Cristian-Adrian - prezent în sală 

22. ȚÎRĂ Daniel – prezent în sală 

23. SORETE-ARBORE Otilia - prezent în sală 

24. VICOL Ned – prezent (online) 

25. ȘERBAN Remus-Cătălin - prezent (online) 

26. PODARU Dan-Niculae – prezent în sală 

27. IACOB Oana - prezent în sală 

 

Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local al Sectorului 1 

s-a realizat în scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul 

Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 20.10.2023, invitaţia la 

şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin 

intermediul serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali 

documentația proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi, dovada fiind anexată prezentului 

document. Convocatorul, înregistrat sub nr. 4570/20.10.2023, precum și proiectele de hotărâre puse în 

dezbatere în ședință au fost aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul 

instituţiei.   
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Domnul Gheorghe Dinu Nicolae:  Dna. Președinte, putem începe, vă rog. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Bună ziua. Stimați colegi,vă rog frumos să luați loc 

în sală. Începem ședința de consiliu.  

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Bună 

ziua. Bine ați venit la ședința ordinară convocată de către Primarul Sectorului 1 al Municipiului 

București, prin dispoziția nr. 4570 din 20.10.2023 cu respectarea tuturor procedurilor legale și 

comunicarea către consilierii locali a materialelor de ședință, prin intermediul serviciilor de poștă 

electronică, precum și prin publicarea pe site-ul instituției. În conformitate cu prevederile art. 243, 

alin.(1) litera j) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, am să efectuez apelul nominal al consilierilor locali în ordine alfabetică, după cum urmează: 

Dl. Bârgău Marian Aurelian. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Prezent. Mulțumesc. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 

Mulțumesc. Dl. Caraian Alberto-Iosif.  

Domnul Caraian Alberto-Iosif: Prezent. Mulțumesc. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Domnul 

Caraian Alberto-Iosif ? 

Domnul Caraian Alberto-Iosif: Am zis prezent, mulțumesc.  

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Doamna 

Cătălina Cășvean. 

Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent.  

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Doamna 

Cătălina Cășvean? 

Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent. Se aude? 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 

Mulțumesc. Dl. Chirvasă Viorel-Daniel.  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent.  

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Ciungu Daniel Constantin. Dl. Ciungu? 

Domnul Ciungu Daniel Constantin (online): Prezent.  

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Drăgușin Laurențiu.  

Domnul Drăgușin Laurențiu: Prezent. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Gheorghe Dinu Nicolae? 

Domnul Gheorghe Dinu Nicolae: Prezent. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dna. 

Grigorescu Alina Cristina.  

Doamna Grigorescu Alina Cristina: Prezent. Mulțumesc. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Doamna 

Halaț Iulia Luminița.  

Doamna Halaț Iulia Luminița: Prezent.  

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dna. 

Haliț Raluca Nicoleta. 

Doamna Haliț Raluca Nicoleta: Prezentă. 
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Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 

Mulțumesc. Dna. Iacob Oana. 

Doamna Iacob Oana: Prezent. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Iordan Florea.  

Domnul  Florea Iordan: Prezent. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Jurubiță Geanin Georgian.  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Prezent. Mulțumesc.  

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dna. 

Miloș Olteanu Iuliana Dorina.  

Doamna Iacob Oana: Prezent. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Nicolaescu Andrei Cristian.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Prezent.  

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Oianu Adrian Viorel. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Ozata Alev Burhan.  

Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Păiuși Oliver Leon. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Podaru Dan Niculae. Dl. Podaru? 

Domnul Podaru Dan Niculae: Prezent. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1:  Dna. 

Popa Daniela. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezentă. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dna. 

Porumb Ramona. Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezentă. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dna. 

Regalia Ruxandra Eugenia. 

Doamna Regalia Ruxandra Eugenia: Prezent. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dna. 

Sorete Arbore Otilia. 

Doamna Sorete Arbore Otilia: Prezentă. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Șerban Remus Cătălin. Dl. Șerban Remus Cătălin? 
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Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. Țîră 

Daniel. 

Domnul Daniel Țîră: Prezent.  

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. Ned 

Vicol.  

Domnul Ned Vicol (online): Prezent. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Având 

în vedere prezența unui număr de 25 de consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali în funcție, 

constat îndeplinite prevederile art. 137 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare, cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a 

ședinței ordinare. În conformitate cu prevederile art.138 alin. (15) din Ordonanța de Urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și comptările ulterioare și luând 

în considerare adresa Instituției Prefectului București numărul AGG 10049 14.921 din 20/09/2023 cu 

privire la aprobarea/ ne-aprobarea proceselor-verbale a ședințelor Consiliului Local al Sectorului 1 

comunicat către dvs., supun spre aprobare și descărcare procesele-verbale ale următoarelor ședințe:  

Procesul-verbal nr 30 al ședinței extraordinare convocată de îndată a Consiliului Local al Sectorului 

1 din 28/07/2023 ora 10:00 comunicat către dvs. de la secretariat prin poștă electronică. Dacă aveți 

obiecțiuni sau observații pe marginea acestui proces-verbal, am să vă rog să-l exprimați în scris. Dacă 

nu există obiecțiuni sau observații, am să vă rog să votați pentru descărcarea procesului-verbal al 

ședinței din data de 28/07/2023 ora 10:00. Mulțumesc. Așteptăm votul electronic. 

Domnul Ned Vicol (online): Ned Vicol prezent. Nu știu dacă ați auzit. S-a auzit? 

Doamna Regalia Ruxandra Eugenia: Și Șerban Remus. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Atunci 

rectific. Sunt 26 de consilieri din numărul total de 27. Deci așteptăm votul pentru procesul-verbal al 

ședinței extraordinare din 28/07/2023, ora 10:00. Cine îmi spune și mie câte voturi sunt? 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Iordan Florea. vă rog. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: A votat. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dna. 

Otilia Sorete Arbore, dl. Cristian Tudose, Dl. Geanin Georgian Jurubiță, dna.Oana Iacob...  

Doamna Iacob Oana: Prezent. Pentru ce votez? 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Pentru 

procesul-verbal. Dna. Otilia Sorete? Cu un număr de 27 de voturi, procesul-verbal al ședinței din 

28/07/2023, ora 10.00 a fost aprobat și prin urmare descărcat. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Am niște probleme tehnice în sensul că nu-mi 

funcționează acest panou de control. O să oprim sistemul 10 min. Îi dăm un restart, da? 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Pentru 

primul proces-verbal reluăm -  22 de voturi pentru, 5 abțineri, 0 împotrivă. Procesul a fost aprobat și 

prin urmare descărcat, mulțumesc. 



Pag 21 din 44 

 

PV nr.43 -26.10.2023 

 

PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI  EXTRAORDINARE DE ÎNDATĂ A CONSILIULUI 

LOCAL AL SECTORULUI 1 DIN DATA DE 28.07.2023 ORA 10 

A FOST APROBAT CU 22 DE VOTURI PENTRU,5 ABȚINERI 

27 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție. 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok. Le oprim acum, da? Ok. Am rămas la 

descărcarea procesului-verbal numărul 31 din 28/07/2023, vă rog să vă exprimați votul. Vă rog să vă 

exprimați votul pe procesul-verbal, pe descărcarea procesului-verbal. Să-i chemați și pe ceilalți colegi 

în sală. Dl. Oianu, dl. Ciungu, dl. Podaru, dl. Drăgușin, dna. Haliț, dl. Șerban. 

Doamna Iacob Oana: Dna. Președinte, vă rog frumos să nu mai vapați în sală.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Ciungu, dl. Șerban. 21 de voturi pentru, 4 

abțineri. Procesul-verbal a fost descărcat.  

 

PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI  EXTRAORDINARE DE ÎNDATĂ A CONSILIULUI 

LOCAL AL SECTORULUI 1 DIN DATA DE 28.07.2023 ORA 14 

A FOST APROBAT CU 21 DE VOTURI PENTRU, 4ABȚINERI 

25 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție. 

 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: 

Supunem la vot procesul-verbal numărul 33 al ședinței extraordinare a Consiliului Local al Sectorului 

1 din 31/07/2023, ora 14:00. Procesul-verbal numărul 42 privind lucrările ședinței ordinare a 

Consiliului Local al Sectorului 1 convocată pentru data de 02/10/2023. Așteptăm votul, mulțumim. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Încă un proces-verbal, 42. Imediat dau drumul la 

vot. Vă rog să vă exprimați votul pentru descărcarea procesului-verbal din 02/10/2023. Vă rog să vă 

exprimați votul. Dl. Oianu, dl. Țâră, dl. Podaru, dl. Ciungu, dl. Drăgușin, dna. Porumb, dl. Chirvasă. 

22 de voturi pentru, 3 abțineri, procesul-verbal a fost descărcat.  

 

PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI  ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL AL 

SECTORULUI 1 DIN DATA DE 02.10.2023 ORA 10 

A FOST APROBAT CU 22 DE VOTURI PENTRU, 3ABȚINERI 

25 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție. 

 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Având 

în vedere dispozițiile art.243 lit.n), coroborat cu 228 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr.57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, vă aducem la cunoștință că la 

deliberarea și adoptarea unei hotărâri a Consiliului local, nu trebuie să ia parte consilierii locali care se 

încadrează în dispoziții art. 228 alin.(2) referitor la regimul general aplicabil conflictului de interese 

pentru aleșii locali. Doamnă președinte vă predau lucrările ședinței. Mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. O să trecem la aprobarea ordinii de 

zi. Vă rog să vă exprimați votul. Aprobarea ordinii de zi. Dl. Chirvasă, dna. Regalia, vă rog să vă 

exprimați votul. 25 de voturi pentru, ordinea de zi a fost aprobată. Da, dna. Porumb. 

 

ORDINEA DE ZI  

A FOST APROBATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI 

25 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua. Aș vrea să propun mutarea 

următoarelor proiecte ca fiind primele pe ordinea de zi, respectiv proiectul numărul 5, proiectul 

numărul 10, 17, 18, 20, 21, 48, 49 și 50. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Îi rog pe colegii de la tehnic să introducă această 

propunere la vot.   

Domnul Daniel Ciungu: Bună ziua. Daniel Ciungu aici prezent. Votez și eu pentru ordinea de zi. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Mulțumesc, am notat, e și dl. Ciungu prezent. Vă 

supun aprobării propunerea formulată de dna. viceprimar Ramona Porumb. Vă rog să vă exprimați 

votul. 15 voturi pentru, 4 abțineri,6 împotrivă. Propunerea a fost aprobată. Dl. Dinu, vă rog. 

 

PROPUNEREA DE MODIFICARE A ORDINII DE ZI  

 FORMULATĂ DE DNA. RAMONA PORUMB 

A FOST APROBATĂ CU 15 VOTURI PENTRU, 4 ABȚINERI, 6 VOTURI ÎMPOTRIVĂ 

27 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Da, mulțumesc. Voiam să adresăm prin Secretariat și Serviciul 

Tehnică Legislativă o întrebare către prefect, având în vedere probabil presiunile foarte mari care sunt 

puse pe angajații primăriei. Am observat că în documentația prin care dna. Primar susține proiectul de 

mărire prin indexare a tarifelor, operatorul de salubritate nr. K2- 228, am observat următoarele: deci, 

în raportul de specialitate al Direcției Juridică, Legislație și Contecios Administrativ, numărul M 3253, 

acest raport este avizat favorabil. Foarte interesant. Însă, dacă citim atent, spune în felul următor, vă 

voi citi exact: este avizat favorabil sub rezerva respectării recomandărilor din cuprinsul prezentului 

raport. Evident că am citit raportul și ce recomandări dă Direcția Juridică. Vă pot spune? Este în 

penultima pagină a raportului. Având în vedere forma actuală a proiectului de act administrativ, nu 

putem aviza favorabil actul. Formulăm următoarea recomandare -  aceea ca proiectul de hotărâre să fie 

segmentat și să fie întocmit sub forma a două reglementări, după cum urmează:  

1.  un proiect de hotărâre care să conțină strict reglementarea privind ajustarea/ indexarea tarifelor. 

2.  un proiect privind celelalte recomandări cuprinse în actualul proiect.  

Păi, dl. Gușu de la Direcția care susține acest proiect, vorba proverbului, se jură că nu fură. Dar aici 

avem un non-sens din punct de vedere juridic. Deci, nu suntem de acord, dar de fapt aprobăm cu o 

mențiune. Prin urmare, pentru a nu mai fi presiune pe aparatul primarului, vă solicităm să depuneți o 

adresă către Prefectură exact cu acest referat și să îi întrebați care este consensul juridic al primăriei 

pentru Consiliul Local. Este sau nu este legal? Nu puteți să ne spuneți este legal, dar cu niște rezerve. 

Și când ne uităm la rezerve, de fapt, proiectul nu este legal, iar dl. Gușu, care susține acest proiect cu 

atâta îndârjire, ar trebui să își pună niște probleme deja pe partea penală, cred. În altă ordine de idei, 

am văzut în ordinea de zi suplimentară două proiecte ce nu au ce căuta acolo. Locul acestora este pe o 

ordine de zi a unei ședințe ordinare. Unul dintre ele sunt membrii CCA-urilor din școli. Noi suntem 

pregătiți cu propunerile partidelor politice, dar dna. Armand trebuie să vină pe ordinea de zi într-o 

ședință ordinară.  

Și o altă problemă, cel puțin la fel de importantă, dacă nu chiar mai importantă, este vorba despre 

reglementarea sau pregătirea operatorului de salubritate pentru sezonul de iarnă. Este un proiect care 

din nou, nu are ce căuta pe ordinea de zi suplimentară. Cumva ne simțim în paradigma noaptea ca hoții. 

Băgăm de azi pe mâine un proiect pentru ca consilierii locali să nu aibă timp să analizeze, să citească, 

să vadă dacă acea informație este legală. După cum ați văzut, sunt adesea probleme majore cu 

proiectele pe care dna. Armand le susține. Vă mulțumesc. Rog din nou Secretariatul Serviciul de 

Tehnică Legislativă, conform legislației, să adreseze această întrebare către Prefectură, în numele 

Consiliului Local și consilierilor locali PNL. Vă mulțumesc. 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Mulțumesc. Poate până la finalul ședinței vine și dl. 

Director să explice toate acestea. Dl. Oianu, vă rog. Ok, deci vom trece la vot. Așa cum a fost aprobat 

primul proiect privind rectificarea bugetului general centralizat al sub-diviziunii administrativ-

teritoriale a Sectorului 1. Dar aici știu că s-a înregistrat și un amendament. 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Da, mulțumesc. Este vorba despre amendamentul la proiectul de 

hotărâre K2 - 230 din 20/10/2023 privind rectificarea bugetului general centralizat pe anul 2023, art.2 

alin.(1 - 11), capitolul 70 02 locuințe, servicii și dezvoltare publică. Se majorează secțiunea de 

dezvoltare cu suma de 166 de milioane de lei devenind 325.866.000 lei. Suma va fi alocată astfel suma 

de 40 de milioane de lei pentru majorare capital social al CET Grivița în cadrul sub-capitolului 70 02 

50 alte servicii în domeniul locuințelor, serviciilor și dezvoltării comunale. Sectorul 1 al municipiului 

București se modifică prin majorarea secțiunii de dezvoltare articolul 72 0101 participare la capitalul 

social al societăților comerciale. Suma de 66 de milioane de lei pentru achiziții imobile pentru unități 

de învățământ ante-preșcolar, preșcolar și preuniversitar. suma de 60 de milioane de lei pentru achiziții 

de locuințe sociale. Motivarea acestui amendament este următoarea: trebuie să asigurăm bugetul 

necesar CET GRIVIȚA S.A. pentru achiziționarea de materie primă în vederea furnizării agentului 

termic locuitorilor Sectorului 1 în sezonul rece 2023-2024, precum și pentru realizarea studiilor tehnice 

și demarării investiției CET Nord în cartierul Aviației. O altă motivație este asigurarea unor condiții 

optime de învățământ, respectiv într-un singur schimb, în toate școlile din Sector, precum și pentru 

asigurarea unui loc în creșele și grădinițele din Sectorul 1 pentru fiecare copil. Asigurarea unor condiții 

de locuit decente pentru categoriile social dezavantajate. În prezent, există aproximativ 364 de solicitări 

din partea cetățenilor pentru atribuirea de locuințe sociale, iar vechimea acestor solicitări depășește, în 

unele cazuri 15 ani. Nu înțelegem de ce dna. Armand nu se preocupă de nevoile atât a copiilor, cât și 

de cazurile sociale din sector. Următorul amendament art.2 alin.(1-2), capitolul 51 02 autorități 

executive sub capitolul 51 02 01 03 Sectorul 1 al Municipiului București se diminuează secțiunea de 

funcționare cu suma de 3 milioane de lei, devenind 67.459.000 lei. Art.2 alin.(1-9) capitolul 67 02 

cultură, recreere și religie subcapitole alte servicii în domeniile culturii, recreerii și religiei. Se 

diminuează secțiunea de funcționare cu suma de 3 milioane de lei, devenind 2 milioane de lei. Art.2 

alin.(1-13) Capitolul 84 02 transporturi subcapitolul 84 02 03 03 străzi Sectorul 1 se diminuează 

secțiunea de funcționare cu suma de 40 de milioane de lei, devenind 26.600.000 lei. Art.2 alin.(1-9) 

Capitolul 67 02 05 03 întreținere grădini publice, parcuri, zone verzi, baze sportive și de agrement 

administrația domeniului public se diminuează secțiunea de dezvoltare cu suma de 120 de milioane de 

lei de venind 119 milioane de lei. Mulțumesc. Acestea au fost amendamentele. Vă rog să supuneți 

votului. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, rog colegii de la tehnic să introducă 

amendamentul la vot. Ok. Vă supun aprobării amendamentul formulat de dl. Dinu Niculae Gheorghe. 

Vă rog să votați. Dna. Grigorescu, vă rog să vă exprimați votul. 15 voturi pentru, două abțineri, șapte 

voturi împotrivă. Amendamentul a fost aprobat. Da, dna. secretar vă rog..  

 

AMENDAMENTUL FORMULAT DE DL DINU GHEORGHE LA 

 PROIECTUL (K2-230/20.10.2023)  

A FOST APROBAT CU 15 DE VOTURI PENTRU, 2 ABȚINERI, 7 ÎMPOTRIVĂ 

24 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Doamna Daiana Năftănăilă – Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dl. 

Dinu vreau să vă aduc în atenție următoarele aspecte: acest amendament a fost propus în ședință astăzi, 

nu a fost înregistrat la secretar și având în vedere că acest amendament a fost depus în ședință și nu a 
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fost verificat de compartimentele de specialitate, propun în conformitate cu art.139 alin.12 din OUG 

57 transmiterea spre reexaminare și având în vedere că acest amendament e un amendament de fond. 

Din punctul meu de vedere doresc supunerea la vot și transmiterea spre examinare a proiectului de 

hotărâre în baza art. 139 alin. 11 din OUG57/2019. Mulțumesc 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Conform codului administrativ consilierii pot 

formula amendamente în timpul ședinței și se pot supune aprobării 

Doamna Porumb Ramona – Viceprimar al Sectorului 1: Ne puteți preciza tuturor ce înseamnă o 

schimbare de fond? 

Doamna Daiana Năftănăilă – Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Având 

în vedere toate sumele de bani aduse în discuție și modificate la proiectul existent. Eu consider ca fiind 

un amendament de fond. 

Doamna Porumb Ramona – Viceprimar al Sectorului 1: Consilierii locali votează ținând cont de 

oportunitatea acestor sume alocate, ele pe diverse proiecte sau nu. Dacă Consiliul Local, de exemplu, 

apreciază oportun achiziția de imobile și nu plantarea în luna noiembrie și decembrie a unor panseluțe, 

considerați că e o schimbare de fond, că nu despre asta discutăm. Consiliul Local a zis, noiembrie, 

decembrie nu vrem să plantăm panseluțe. Că ce să vezi, vine zăpada! De 120 de milioane, noi de 120 

de milioane vrem să luăm niște imobile pentru creșe, grădinițe, școli și mai vrem și niște locuințe 

sociale, că avem vreo 300 și ceva de cereri. Mai vrem și ca CET Grivița să funcționeze. Ca la iarnă, să 

nu stăm cu plapuma pe ochi. De astea ce ziceți? Schimbare de fond sau pur și simplu Consiliul Local 

zice că e oportun pentru cetățenii Sectorului 1 implementarea unor astfel de proiecte? 

Doamna Daiana Năftănăilă – Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Eu am 

făcut o precizare referitor la aceste sume conform Ordonanței 57. 

Doamna Porumb Ramona – Viceprimar al Sectorului 1: Ceea ce a-ți făcut dvs. a fost să salvați 

proiectul doamnei primar și până data viitoare, în speranța că poate poate va trece așa cum își dorește. 

N-are nici o legătură cu ceea ce invocați. Nu este nici o schimbare de fond s-au făcut amendamente de 

zeci de ori în consiliul acesta pe buget, e un drept al consilierilor locali și încă o data, nu faceți decât 

un abuz de putere și faceți jocurile primarului în defavoarea cetățenilor. 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Pot să răspund !? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: O să răspund și eu...... 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da dl. Dinu și apoi trecem la vot pe proiect în 

integralitate. Vă rog !? 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Dna. secretar, înțeleg că presiunile care le aveți din partea probabil 

a doamnei primar sau acoliților domniei sale, totuși când vorbim despre trimiterea spre reexaminare, 

aceasta nu este obligatorie. Chiar art.139, alin. 12, scrie negru pe alb, că poate trimite spre examinare. 

Deci nu este o obligație! Și vroiam să vă mai întreb, ce act normativ interzice formularea de 

amendament de fond în cadrul dezbaterilor!? Pentru că din cât am citit eu codul administrativ nu am 

găsit un act normativ care să interzică clar formularea de amendamente în cadrul dezbaterilor de către 

Consiliul Local. Până vă elucidați dvs. cu aceste întrebări, vă rog să supunem la vot. Repet, înțeleg că 

sunt presiuni puse pe dvs. de aceea nu vreau să intrăm în vreun atac, ci să continuăm ședința și să ni se 

respecte dreptul legal de a pune amendamente și de a le vota și ulterior primăria să le implementeze. 

Vă mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc vă supun la vot proiectul în integralitate 

privind rectificarea bugetului general centralizat. Vă rog să vă exprimați votul 15 voturi pentru, nouă 

abțineri, două voturi împotrivă. Rectificarea a fost aprobată cu votul împotrivă a celor de la USR și 

PMP să se consemneze.  
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HOTĂRÂREA PRIVIND RECTIFICAREA BUGETULUI GENERAL CENTRALIZAT AL 

SUBDIVIZIUNII ADMINISTRATIV- TERITORIALE SECTORUL 1 AL MUNICIPIULUI 

BUCUREȘTI 

A FOST APROBAT CU 15 DE VOTURI PENTRU, 9 ABȚINERI, 2 ÎMPOTRIVĂ 

24 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Trecem la următorul proiect de pe ordinea de zi proiectul numărul 10, pentru care am depus și un 

amendament și îi voi da citire amendamentului propus și înregistrat la secretar. Am schimbat și temeiul 

legal al proiectului de hotărâre numărul K2-113 din 03/05/2023 în conformitate cu prevederile legii 24 

/2000 privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea actelor normative, republicată, cu 

modificările și completările ulterioare, ținând cont de prevederile legii asistenței sociale cu numărul 

292 /2011, legea 197/2022, legea 118/2014, legea 272/2004, legea 448 /2006, legea 17/2000, ordinul 

27 privind aprobarea standardelor minime de calitate pentru servicii sociale de zi destinate copiilor 

hotărârea numărul 867 din 2015, hotărârea numărul 797 din 2017, hotărârea Consiliului Local numărul 

348 din 2019, hotărârea 68 din 2020, hotărârea numărul 240 din 2020.  

În temeiul prevederilor art. 5 litera cc, art. 139 alin.3, art. 166 alin doi litera d și art. 196 alin. 1 

lit. a din OUG 57 privind codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, articolul unu 

se modifică și se completează după cum urmează se aprobă înființarea unui serviciu social de tip centru 

de primire în regim de urgență pentru protecția victimelor violenței domestice, denumit Casa Hipatia, 

în structura Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului.  

Articolul doi se modifică după cum urmează se aprobă constituirea unei comisii în vederea 

identificării unui imobil din lista de inventare a spațiilor și clădirilor aflate în administrare a Consiliului 

Local al Sectorului 1 sau identificarea și negocierea unui imobil în vederea închirierii sau achiziționării 

sau obținerea unui imobil în administrarea Consiliului Local, prin Direcția Generală de Asistență 

Socială și Protecția Copilului, a unui imobil având destinația de centru de primire în regim de urgență 

pentru protecția victimelor violenței domestice.  

Alineatul doi imobilul identificat, aflat în administrarea Consiliului Local sau achiziționat, va 

avea următoarele caracteristici va fi amplasat în Sectorul 1 al municipiului București, în comunitate, 

în proximitatea unui căi de acces, circulație de mijloace de transport în comun. Suprafața imobilului 

va fi adecvată pentru găzduirea a 12 persoane. Imobilul va avea situația juridică clarificată articolul 

trei se modifică după cum urmează se constituie comisia însărcinată se identifice de pe piața liberă sau 

din lista de inventar a spațiilor și clădirilor aflate în administrarea Consiliului Local. Imobilul menționa 

la articolul doi, aliniat unu și doi, în următoarea componență câte un consilier local reprezentat din 

fiecare partid, un reprezentant al aparatului de specialitate al primarului, un reprezentant al Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului articolul patru se modifică după cum urmează 

anexa unu proiectul cu titlu centru de primire în regim de urgență pentru protecția victimelor violenței 

domestice Casa Hipatia propunere tehnică și financiară fac parte integrată din prezenta hotărâre.  

Articolul cinci se modifică după cum urmează se aprobă alocarea, începând cu exercițiul 

bugetar a anului 2023, a sumei necesare pentru funcționarea Centrului de Primire regim de urgență 

pentru protecția victimelor violenței domestice și se introduce articolul șase, după cum urmează 

Primarul Sectorului 1 Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului vor duce la 

îndeplinire prevederile prezentei hotărâri de consiliu, conform competențelor legale serviciu tehnică 

legislativă, secretariat și arhivă va asigura comunicarea prezentei hotărâri Primarului Sectorul 1, 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului, precum și a instituției Prefectului 

Municipiului București.  
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Acesta este un semnal de alarmă. Vă reamintesc faptul că Sectorul 1 este singurul sector din 

municipiul București care nu are un astfel de adăpost pentru victimele violenței domestice.  

Este  îngrijorătoare această situație și deși proiectul a fost depus din luna februarie 2022, e în 

continuare blocat în biroul doamnei Clotilde Armand. Conform datelor și informațiilor transmise de 

DGASPC, în Sectorul 1 nu există un centru destinat victimelor violenței domestice, sprijinul de urgență 

fiind asigurat printr-o echipă mobilă care are rolul de a asigura intervenția de urgență în cazuri de 

violență domestică de pe raza Sectorului 1, DGASPC Sector 1 asigură funcționarea a 2 centre 

maternale Centru Maternal Sfântul Nicolae și Centru Maternal Sfântul Andrei, care oferă posibilitatea 

ca femeile să fie găzduită împreună cu copiii lor și care pot fi preluate în caz că solicită ajutor inclusiv 

în timpul nopții. În timp ce situația statistică reală la nivelul Sectorului 1 cu privire la victimele 

violenței domestice și de gen este dificil de estimat, iar cifrele furnizate de DGASPC Sector 1 și 

Inspectoratul General al Poliției Române surprind doar femeile care se adresează instituțiilor aflate în 

subordinea sa, discuțiile avute în procesul de fundamentare a Strategiei de Dezvoltare Durabilă a 

Sectorului 1, document neaprobat până în prezent, au pus în evidență faptul că serviciile de sprijin ale 

victimelor violenței domestice nu acoperă suficient nevoile la nivelul Sectorului 1.  

Astfel, planul de acțiune pe termen scurt și mediu al echipei de experți vizează următoarele 

acțiuni: demararea procedurilor pentru înființarea și funcționarea a minim două centre pentru victimele 

violenței domestic și de gen la nivelul Sectorului 1. Realizarea unor protocoale de colaborare cu ONG-

urile acreditate, care să includă finanțarea acestora pentru a oferi servicii pentru victimele violenței 

domestice și de gen implementare a unei campanii de conștientizare în școli privind violența domestică 

demararea înființării unui centru pentru victime adulte ale violenței sexuale și unul pentru minori 

demararea înființării unui centru pentru oferirea de servicii de sănătate mintală agresorilor identificați 

și care pot beneficia de astfel de suport. 

 În acest sens, considerăm că este necesar ca în cadrul Sectorului 1 să fie înființat de urgență un 

centru de primire în regim de urgență pentru protecția victimelor violenței domestice, să fie dotat cu 

spații de găzduire adecvate pentru minim 12 persoane, living cu loc de servit masa, bucătărie, baie 

pentru angajați, birou administrativ și care să ofere mai multe tipuri de servicii victimelor violenței 

domestice. Vă rog să vă exprimați votul pe amendamentul citit. Vă dau cuvântul imediat. K2-113! Da 

dl. Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: K2-113 face referire la aprobarea 

documentației tehnică economice, creștere a eficienței energetice și gestionare inteligență a energiei la 

nivelul unităților de învățământ din Sectorul 1 amplasarea, montarea și punerea în funcțiune a 

panourilor fotovoltaice la nivelul a 10 unități de învățământ și indicatorilor tehnico-economici pentru 

opt din cele 10 unități de învățământ. Amendamentul dvs. nu are nicio legătură cu acest proiect! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Deci nu sunteți de acord să înființăm un centru pentru  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnă președinte de ședință noi suntem 

de acord, dar nu are nicio legătură 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați fost un pic atent în tot ce am citit? V-am spus că 

este un semnal de alarmă.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Semnalul de alarmă nu are legătură cu 

acest proiect.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Un centru de primire în regim de urgență domestice. 

Acest proiect este blocat de primarul Clotilde Armand. Când pentru un asemenea proiect nu ar trebuii 

să existe discuții și culoare politică. Vă mulțumesc! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu are nicio legătuă proiectul pentru 

unitățile de învățământ cu ceea ce susțineți dvs. E complet diferit n-are absolut nicio legătură! 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Este dreptul dvs. să votați în cunoștință de cauză. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu e niciun drept e mai mult decât atât. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Votați pe oportunitate domnule….. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:Avem un proiect care face referire la 

unități de învățământ, la creșterea nivelului energetic. dvs. veniți cu un amendament care nu are efectiv 

nicio legătură. Nici măcar un cuvânt din ceea ce ați spus dvs. are legătură cu acest  proiect.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog suntem în procedură de vot. Vă rog să vă 

exprimați votul! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da da este dreptul meu, în calitate de 

consilier, să-mi exprim un punct de vedere. Punctul de vedere al grupului consilier USR este acesta că 

acest acest amendament, pe care dvs. l-ați supus dezbaterii nu are nicio legătură, repet a 3-a oară poate 

înțelege toată lumea de aici din sală, cu proiectul K2-113. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să vă exprimați votul. Dl. Drăgușin, Dna. 

Halaț!? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Cum o să votăm în integralitatea lui. Nu 

vă dați seama că e absurd !? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Punctul de vedere se exprimă prin vot. Vă mulțumesc  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Cum prin vot? Nu vă dați seama că e 

absurd!? Noi trebuie să votăm în integralitate. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Punctul de vedere se exprimă prin vot. Vă 

mulțumesc. Avem 15 voturi pentru, două abțineri, șapte voturi împotrivă. Amendamentul a fost 

aprobat. 

 

AMENDAMENTUL FORMULAT DE DNA DANIELA POPA LA 

 PROIECTUL (K2-113/03.05.2023)  

A FOST APROBAT CU 15 DE VOTURI PENTRU, 2 ABȚINERI, 7 ÎMPOTRIVĂ 

24 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Și cum votăm? Cum votăm acum? 

Doamna secretar e nebunie? Cum pot să votez un amendament, să-l introduc acum în integralitatea 

acestui proiect. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Asta este, asta înseamnă democrație dl. Păiuși asta 

înseamnă democrație. Da, doamnă solicitați cuvântul ca să pot să vi-l dau! 

Doamna Daiana Năftănăilă – Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Doresc 

și eu un punct de vedere, dna. Președinte? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și consilierii au dreptul să facă amendamente în 

timpul ședințelor și exact asta s-a întâmplat. Mulțumesc. Da, dna. secretar și haideți să trecem la vot în 

integralitate. 

Doamna Daiana Năftănăilă – Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Dna. 

Președinte avănd în vedere că acest amendament a fost depus în ședință publică astăzi și nu a fost 

verificat de către compartimentele de specialitate, vă propun în conformitate cu art.139 alin. 12 din 

OUG 57/ 2019, transmiterea spre examinare a prezentului amendament și având în vedere că este o 

modificare de fond a proiectului de hotărâre, doresc supunerea la vot și transmitere a spre reexaminare 

a proiectului în conformitate cu art. 139 alin 110 din OUG57 /2019. Mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, dacă vă preocupă într-adevăr 

procedurile, cum vă explicați blocarea acestui proiect de aproape 2 ani de zile? Dacă vă preocupă 



Pag 28 din 44 

 

PV nr.43 -26.10.2023 

 

procedurile, cum explicați, domnule viceprimar blocarea acestui proiect de aproape 2 ani de zile? Dl. 

Dinu vă rog. 

Domnul Podaru Dan Nicolae: Nu înainte aș vrea eu să spun ceva! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da dl. Podaru, vă rog. 

Domnul Podaru Dan Nicolae: Cred că dintr-o eroare regretabilă, dna. care a s-a înscris la cuvânt și 

este cetățean, nu a fost lăsată să-și spună punctul de vedere înainte să începem ședința ca să nu ținem 

omul două 3h în sală. Deci dacă se poate și lumea e de acord să o ascultăm între două proiecte între 

momentul de votare a 2-a proiecte ca să lăsăm cetățeanul să merg acasă după aceea. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Să știți că nu am nicio adresă prin 

care un cetățean să-și exprime părerea pe un anumit proiect de pe ordinea de zi de astăzi, pur și simplu 

sunt asistare ședință. Ce să înțeleg? Mulțumesc. Dl. Dinu, vă rog. 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Rugăminte mea era ….. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dăm cuvântul. O să dăm cuvântul și cetățenilor din 

sală bineînțeles. 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Rugăminte era să continuăm să votăm ordinea de zi pentru că, după 

cum se vede, dna. Armand, prin consilierii locali USR sau prin funcționarii primăriei încearcă să-și 

exprime un punct de vedere care este cumva fals. Adică după ce că se chinuie să blocheze activitatea, 

Consiliul Local nu aduce proiectele consiliilor local de 3 ani pe ordinea de zi, nu respectă hotărârile 

Consiliul Local își bate joc de bugetul primăriei, nu respectă anumite hotărâri ale controalelor, cum 

este exemplul salubrității, cu ce spune ANRSC-ul, cu ce a spus Ministerul de Finanțe. Haideți, vă rog 

să ieșim din această paradigmă falsă creată dna. Armand, să votăm conform dorinței și voinței Consiliul 

Local și să ne facem treaba de consilieri. Sperăm că și dna. Armand, într-un ceas ultim și final, o să-și 

facă treaba de primar și nu o să mai recurgă la tot felul de presiuni și probleme pe care le creează atât 

consilierilor USR, funcționarilor publici și cetățenilor din sector. Mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Oianu. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc dna. președinte apreciez mulțumesc. Eu am o declarație 

de făcut. Declarația mea se referă la situația de la Colegiul Național George Enescu și din calitatea mea 

de consilier, reprezentant local și reprezentant al autorității locale deliberative, intră în atribuțiunile 

mele să veghez la interesul superior al copilului prin lege și mai ales că sunt și în consiliul de 

administrație la acest colegiu. Apelul meu este și declarația mea se referă la în primul rând este un apel 

către Inspectoratul General Școlar, iar rugămintea mea este ca această instituție, în frunte cu inspectorul 

general care este acolo, la această instituție și cu toți ceilalți inspectori generali adjuncți, să facă tot 

posibilul ca să nu distrugă organizația cu atâtea rezultate pozitive și cu asemenea performanțe care se 

află la Liceul George Enescu, să nu distrugă acest liceu pentru că acest liceu, într-o țară cu o educație 

și cu un învățământ așa cum îl știm cu toții, aduce familii de români din afara țării care se mută înapoi 

în România numai pentru ca să își dea copiii la acest liceu. La această școală din clasa a 5-a din clasa 

a 9-a din clasa întâi, acest liceu, comparativ cu alte școli din România care nu mai au elevi, trebuie să 

să elimine din program clase întregi pentru că nu mai au studenți, nu mai au elevi elevi, nu studenți. 

Acest liceu înființează clase la acest liceu, se întorc oameni de peste tot ca să învețe din toată țara și în 

afara țării, să își dea copiii la acest liceu pentru că acest liceu îți oferă anumite oportunități în viață. Nu 

există orhestră simfonică pe pământ care să nu aibă în componență un absolvent de la Liceul George 

Enescu, din România. Sunt mari muzicieni în toate locurile importante de pe pământ care au absolvit 

Colegiul Național George Enescu și n-am să intru în amănunte acum dar vă spun un singur lucru unui 

copil care i s-a refuzat suplimentare cu un loc și sunt trei copii în situația asta, pentru că a căzut primul 

sub linie la clasa a 9-a acest copil suferă o o dramă psihologică, aproape o traumă. Toată vara, timp de 

două luni a stat pe o bancă, în faca în fața liceului și s-a gândit cum nu mai face el parte din acest 
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colectiv după 9 ani de liceu vocațional. Avem de-a face cu un liceu vocațional care pune în valoare 

talentul copiilor din această țară. Mulțumesc, deci lăsați-mă să închei pentru că vreau să închei, nu, n-

o să mai continui. Deci, apelul meu este că te inspectorat să încerce într-un fel sau altul să ajute această 

organizație, să nu di să nu ajungă în situația să piardă șansa de a face în continuare performanță și de 

a da copiilor din această sea, în această țară cu talent, o șansă extraordinară și bineînțeles, un apel și 

către Ministerul Învățământului pentru că el veghează și e deasupra inspectoratului, acest minist, acest 

acest loc extraordinar care reușește să reformeze inspectoratele, din ce din țara noastră. Bineînțeles că 

ministerul are un cuvânt de spus și așteptăm să vedem o politică preventivă, o politică în care se ia în 

calcul meritocrația, în care se ia în calcul rezultatele, în care se ia în calcul performanțele și mai mult 

de atât, în care pe primul loc este interesul superior al copiilor, care dacă intră într-o școală și li se 

schimbă organizația și li se schimbă procedurile și li se schimbă programul, pierd oportunități. 

Mulțumesc foarte mult, 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Dl.Păiuși, vă rog da. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da, vă mulțumesc încă o dată pentru că 

mi-ați dat cuvântul. Domnule Dinu Gheorghe, astăzi ați reușit o mare performanță. Ați luat încă 100 

de milioane de la Administrația Domeniului Public cu un scop foarte bine țintit, acela de a nu se mai 

putea amenaja spațiile verzi. Ați luat 20 de milioane de la străzi, la fel, cu un scop bine țintit să nu mai 

reușim să reparăm din străzi. Dar va mai repetat și data trecută, cu toată opoziția dvs. a grupului dvs. 

PNL și PSD, noi tot vom face lucrurile astea mai departe și o vom arăta că o să putem să facem mai 

departe ceea ce dvs. nu doriți. Da, nu este posibil ca dvs. să faceți așa ceva în calitate de consilier local, 

ales, de reprezentant al cetățenilor Sectorului 1. Este impardonabil să faceți lucrurile astea. Da, ținând 

cont că sunteți aleși ai cetățenilor Sectorului 1. Iar faptul că dvs. dna. Daniela Popa, în calitate de 

președinte, veniți cu un amendament care nu are nicio legătură cu proiectul ordinii de zi și-l modificați 

total. Mă întreb a 3-a oară, oarecum, veți vota acest proiect în integralitatea lui, care n-are nicio legătură 

cu amendamentul propus de dvs.!? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, vă rog frumos să-l contestați, e dreptul dvs.! 

Dl.Oianu . 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Iar.... 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu puteți să ne spuneți dvs. cum să votăm? Adică 

știți că asta e ilegal!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Eu nu vă spun să votați! Nu există, eu 

nu am văzut asa ceva! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă reamintesc că dvs. domnule viceprimar Oliver 

Păiuși împreună cu grupul dvs. și grupul PMP nu ați votat rectificarea. Despre ce vorbim!? sensul. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Rectificarea în sensul pe care dvs. i-ați 

dat complet alt sens.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Este imposibil să luați banii ăștia, nu vă 

dați seama că nu este nimic. Administrația Domeniului Public, pe rând funcționează pe baza unui buget 

previzionat, gândit și para gândit, da! Cum poți să întreții spațiile verzi? Cum poți să întreții tot ceea 

ce înseamnă Sectorul 1 fără banii pe care dvs. i-ați luat și vreți să deturnați către alte scopuri? Este 

imposibil așa ceva să faceți lucrul asta în calitate de cetățeni aleși. 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Dl. Păiuși putem răspunde și noi sau ….. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Nu știu dvs. văd că oricum aveți acces 

la microfonul ăla fără să mai puneți întrebări către președintele de ședință. Noi trebuie să stăm 5min 

după ce vorbește toată lumea sau eventual, după ce s-a închis ședința. 
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Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Dl. Păiuși auzit astăzi vorbind, cred că 90%........ 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dacă mai faceți astfel de observați, o să vă chem la 

ordin domnule Păiuși. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Chiar o să vă rog să mă chemați la ordin! 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Dacă se poate să-i răspund. Domnule Păiuși, înțeleg că dvs. aveți 

atribuții pe urbanism și de cea voi fi blând cu dvs. că probabil că nu știți situația de la ADP. Anul acesta 

s-au alocat 120 de milioane de lei la ADP. Nu că deschis o sumă suficientă pentru amenajare spații 

verzi. Eu personal, în București nu prea văd amenajare spații verzi. Să știți, n-am văzut niciun parc nou 

făcut de dna. primar. Ba mai mult, văd că 80 de spații de joacă pentru copii sunt închise după 3 ani de 

mandat și m-am dus cu ochii mei să văd oare chiar e adevărat? Oare dna. Armand spune că i se face 

un abuz și chiar este un sistem opresiv pentru dna. Armand? Ei bine, nu aceste parcuri, aceste locuri 

de joacă pentru copii nu au fost întreținute. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Și ați luat 100 de milioane de la ele. 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Păi, nu,! dl. Păiuși am alocat 120, dvs. nu ați făcut nimic și i-ați 

cheltuit și acuma mai cereți încă 120. Eu vă repet, înțeleg că dvs. nu aveți această cunoștință pentru că 

vă ocupați de urbanism și atunci nu vreau să vă atac pe dvs. pentru că probabil că nu aveți acces la 

informații. Cum să lăsăm noi atâta vreme când nu se fac locuri de parcare, nu se fac spații locuri de 

joacă pentru copii, nu se fac parcuri noi. Orașul arată cum arată, totuși dna. Armand cere mai mult de 

120 de milioane. Anul trecut a avut 140 alocate! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Dl. Dinu Gheorghe locuri de parcare se 

fac, am emis autorizații .... 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Dvs. vă dați seama în ce........Le-am văzut cu toții….. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Ascultați-mă 2 secunde! Am emis 

autorizații pentru noi locuri de parcare.... că asta este... a fost toată problema în Administrația 

Sectorului 1, nu au fost făcute cadastrările, s-au făcut cadastrele, se fac în continuare. 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Dl. Păiuși, ce locuri de parcare? Stați puțin  să  îmi spuneți că îmi 

răspundeți pe lângă subiect. Câte locuri de parcare au fost inaugurate? 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Până acum, în ultimii 3 ani. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Toate parcările de reședință intră într-un 

proiect, au intrat, în acest proiect de reabilitare unde, repet, am emis la cel puțin patru parcaje. Repet, 

am emis autorizații pentru construirea acelor parcări supraetajate. 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Felicitări, domnule Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu trebuie să mă felicitați, este 

munca...funcționarilor din Sectorul 1 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Pentru că vă faceți treaba. Spuneți-mi și mie, vă rog, ce se întâmplă 

cu inaugurarea lor. Ați emis foarte bine, sunt niște hârtii. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Mai durează cel puțin câteva luni până 

se execută. Am emis autorizațiile acum o lună, două luni de zile. 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Domnule Păiuși, aștept, aștept, aștept cu mare interes să se execute 

și voi veni și eu la inaugurarea acestora să vă felicit că ați reușit. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu trebuie să mă felicitați pe mine... 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Vă felicit pentru că în administrație se pare că dvs. sunteți singurul 

care face ceva și vă felicit pentru asta. este greșit. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu, este greșit. Este munca funcționarilor 

din această primărie. 
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Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Cu atât mai bine. Dacă dvs. ați putut să faceți funcționarii publici 

din primărie să munceasă constructiv, e bine, poate învață și dna. Armand de la dvs. Că dumneaei îi  

forțează, se pare, pe funcționari să facă abuzuri, ați văzut mai devreme cu salubritatea.   

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Sunt chiar oameni profesioniști care 

lucrează, știu ce fac, doar că lucrurile într-adevăr durează, pentru că asta este administrația, nu poți să 

faci peste noapte, ceea ce nu s-a făcut în ultimii 20 de ani. 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Domnule Păiuși, așteptăm  cu interes să vedem că se întâmplă ceva. 

Până acum nu s-a întâmplat nimic și vă repet, ca să revenim la subiectul intervenției dvs., probabil că 

ați primit un mesaj, că altfel nu văd logica. Ați spus că am luat 120 de milioane, da, pentru că deja au 

fost alocate anul acesta și, se pare, cheltuite 120 de milioane de lei și care a fost rezultatul? 80 de locuri 

de joacă închise, niciun parc nou amenajat. Nu vedem unde se duc banii, de ce am alocat bani și mai 

mult decât atât, unde am mutat banii? Păi, am mutat către CET Grivița. De ce? Pentru că trebuie să ne 

asigurăm că cetățenii vor avea apă caldă și căldură în sezonul de iarnă. Eu, sper că înțelegeți 

necesitatea. I-am alocat ca să facem un CET nou în Aviației, pentru că acea zonă nu este bine acoperită 

de sistemul de termoficare. E un proiect care este blocat de USR încă de când a venit doamna Armand. 

Totuși, au trecut 3 ani. Nu ați făcut nimic. Nu vreau să mai intrăm în alte discuții. Doar să vă arăt că, 

în caz că nu știați, acești bani i-am alocat unde este prioritar. Uitați, a venit, a venit și secretara doamnei 

Armand poate vrea să vă șoptească ceva vă lăsăm. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu-mi șoptește nimeni nimic. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Da.vreau să iau și eu cuvântul pe proiectul numărul 10. Tocmai 

am auzit-o pe dna. viceprimar Porumb de la PNL că vine sezonul rece și nu mai e nevoie să se asfalteze 

nimic în Sectorul 1 și nici să aibă grijă de parcuri primăria și ADP-ul. Proiectul numărul 10, chiar la 

asta se referă, la sezonul rece, creșterea eficienței energetice. Dacă PNL-ul și PSD-ul se gândesc la 

copiii din Sectorul 1, ar trebui să voteze acest proiect. Pentru proiectul cu centrul pentru victimele 

violenței domestice, grupul consilierilor USR este de acord să depună un proiect numai cu acest 

subiect, fără legătură cu panourile de pe școlile din Sectorul 1. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Da, domnule coleg Nicolaescu, este depus din aprilie 

2021. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Nu e nicio problemă. Și grupul USR depune alt proiect sau se 

realiază la acest proiect.  

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Mulțumesc. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Noi vorbim acuma de sezonul rece și de creștere eficienței 

energetice la școlile din Sectorul 1. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Mulțumesc. Dna. Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Aș dori să răspund dacă se poate. Nu știu 

dvs. pe unde ați copilărit sau ce ați făcut, dar să știți că de obicei iarna nu prea se plantează nici flori, 

nici iarbă, nici nimic, da? Deci cu 120 de milioane în două luni la ADP, nu știu ce vreți să faceți cu ei, 

dar dacă plantăm acum cum am mai plantat poate prin august pomi și sunt toți uscați, nu facem decât 

să aruncăm banii cetățenilor pe geam. Așa că nu mă luați cu 120 de milioane și că nu mai vrea PNL să 

planteze și să amenajeze spațiile verzi. Nu vrem să irosim banii iarna pe așa ceva. E o diferență majoră. 

Legat de asfaltat, nici nu știți cât mă bucur că ați adus subiectul ăsta. Am fost zilele trecute, și dl. 

viceprimar știe cu siguranță, pe strada Nuferilor. Strada Nuferilor și strada Bujorului. Ați văzut cu toții 

zilele trecute o postare a doamnei primar că ne face promenadă pe strada Bujorului. Zic hai să vedem 

pe unde ne plimbăm. Oameni buni, pe lângă faptul că am ajuns să facem trepte de scări din borduri, 

ceea ce dvs. grupul USR ați criticat de când vă știm noi, ați criticat faptul că ceilalți primari din 

București fac abuz și toți schimbă bordurile, la Sectorul 1, Primarul Sectorului 1 a ajuns să facă trepte 
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din borduri. După ce coborâm aceste trepte din borduri n-ai decât două variante:  ori te arunci în lac, 

ori te duci în boscheți. Lămuriți-ne și pe noi ce fel de promenadă-i aia și de ce aruncați pe apa sâmbetei 

banii locuitorilor Sectorului 1? Pe de altă parte, pe această stradă a Nuferilor, unde am înțeles, nu ne 

permite terenul să amenajăm o stradă corespunzător, că n-avem spațiu necesar, măi oameni buni, dar 

să faci totuși un trotuar de aproximativ 50 cm și să trântești de-a dreptul mijlocul lui un stâlp, adică 

vreo doi-trei, cu niște borduri de vreo 30 cm înălțime?! Eu vă întreb dacă vă place? Vă invit să mergeți 

acolo să îmi spuneți dacă o dată intrat pe trotuarul ăla, puteți să circulați. Nu mai spun să mai fii mamă 

cu un căruț de copil, doamne ferește, să fii persoană cu dizabilități sau să fii în vârstă și să ai un căruț 

de la piață și să vrei să mergi cu el pe acolo. De ce investim banii ăștia? De ce nu găsim alte variante? 

Nu sunt inginer, dar să faci un trotuar cu un stâlp în mijloc, pe care cetățeanul nu poate oricum circula... 

nu am făcut decât să punem niște borduri, să turnăm acolo niște asfalt și ce să vezi, mai punem și 

stâlpișori, că doar, na, Primăria Sectorului 1 are bani. Deci asta votăm noi aici, apropo de buget, de 

rectificări, de ce facem.  Noi votăm cu bună credință. Era o stradă de pământ într-adevăr, și dvs. în 

spate nu știu ce faceți. Cumpărați doar borduri și atât, pentru că utile, ele nu sunt, nu la nivelul ăla în 

care ați decis să le implementați. Așa că nu discutăm de ce oprim noi. Hai să discutăm de ce faceți dvs. 

în teren. Sunt bani aruncați pe apa sâmbetei. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Da, apropo, imediat. dl. Oianu, apropo, ca să 

completez pe dna. consilier și viceprimar, strada Liliacului e votată de mult timp. Nu s-a întâmplat 

nimic. În schimb, s-au făcut niște scări pentru promenada verde, de altfel un proiect foarte bun, cu care 

toată lumea e de acord, dar pe un spațiu care nu se află în administrarea Sectorului 1. Deci numai 

abuzuri, numai nereguli, blocaje, blocaje care vin din partea executivului și în speță primarului care 

blochează proiectele și inițiativele consilierilor locali. După cum vedeți, noi aprobăm și suntem 

întotdeauna atenți să fie respectată legea. Cam atât am avut de spus. Mulțumesc. Dl. Oianu. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc. Mulțumesc, dna. Președinte. Eu aș vrea să încerc, încerc 

cu responsabilitate să privesc lucrurile foarte obiectiv și întotdeauna să ne gândim la interesul 

cetățeanului înainte de orice. Încercăm asta. Bineînțeles că nu este posibil întotdeauna. Așa că de 

fiecare dată când această administrație în frunte cu dna. Clotilde Armand reușesc să pună în practică 

un proiect bun pentru cetățeni, eu vreau să le spun bravo, felicitări. De fiecare dată când încearcă să 

pună în practică un proiect, pentru că trebuie să fim optimiști, multe proiecte, de multe proiecte s-a 

vorbit și s-au făcut postări și foarte puține au reușit să fie implementate, dar până și pentru asta, ca să 

ne arătăm suportul nostru în acest interes major al cetățeanului, noi spunem bravo dna. Clotilde 

Armand, bravo acestei administrații. Vreți măcar să puneți în practică proiecte. Acolo am ajuns. Măcar 

pentru că încearcă să pună în practică proiecte trebuie să îi felicităm și să îi încurajăm și să îi susținem 

pentru că suntem într-o situație dramatică la Sectorul 1. De 3 ani de zile trăim un dezastru, iar pe 

problema aceasta a bugetului pentru ADP, Doamne ferește, trebuie să glumim, ca să mai vorbim de 

bani în continuare. Pentru că ce să vedeți, dragii mei colegi de la USR, tot orașul și tot Sectorul 1 știe 

ce ați făcut cu plantatul de flori și panseluțe la Sectorul 1. Toată lumea știe, toată lumea trece prin 

Parcul Kiseleff și vede că de 120 de milioane anul ăsta, de 140 de milioane anul trecut ați amenajat 

gazon în jurul ADP-ului, sediului ADP. Atât, iar în rest e pârloagă nu crește nimic, nu udă nimeni, 

nimic. Totu-i distrus și aruncați câteva flori pe margine ca să ne luați ochii. Nu puteți să vă ascundeți 

după această chestie și să cereți bani în continuare pentru asemenea dezastru. Dar eu sunt aici să vă 

încurajez. Sigur încercați să puneți în practică să implementați ceva, ceva. Însă pe problema spațiilor 

verzi, haideți să nu ne mai furăm căciula. Și haideți odată pentru totdeauna, să nu mai păcălim. Pe 

Kiseleff avem flori plantante unul peste altul, plante peste plante, plante peste plante. Eu pot să văd 

efortul extraordinar pe care l-au făcut cei de la ADP să acopere dezastrul, dar la sfârșitul zilei, vorba 

colegei mele, vorba colegului meu, Dinu Gheorghe, vorba doamnei viceprimar, Doamne ferește, la 
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sfârșitul anului să veniți cu 120 de milioane pe care vreți să îi puneți în plantare de plante toamna, 

iarna. N-ați reușit nimic. Nici în primăvară, nici anul trecut, nici acum 2 ani, nici acum 3 ani. Oamenii 

știu, dragii mei colegi și dna. mea Primar, oamenii văd, nu trăim în acest sector fără să observăm ce se 

întâmplă în jurul nostru. Nu puteți să ne mai spuneți așa ceva, nu puteți să veniți cu asemenea 

absurdități în continuare, vă rog eu frumos. Implementați ce aveți deja de implementat, faceți ceva 

până la capăt, măcar acuma, în al 9-lea ceas, înainte de anul viitor și după care încercați să găsiți o cale 

prin care interesul cetățeanului să primeze, pentru că asta e cel mai important. Mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Mulțumesc. Vot, vă rog, în integralitate pe proiectul 

numărul 10. Vă rog să votați. Vă rog să vă exprimați votul -  dl. Nicolaescu, dl. Țîră, dl. Iordan, dl. 

Bârgău, dl. Păiuși, dl. Șerban, dl. Ciungu, dl. Ned Vicol, dna. Sorete și dna. Iacob. Vă rog să vă 

exprimați votul. Exprimați-vă votul. Cum doriți.  

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Păi atunci scoateți cartelele, dacă nu votați, nu ne 

țineți blocați aici. Votați sau nu. Puteți să votați cum doriți dvs.  

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Votați proiectul 10. Ăsta se și votează. Deși sunt în 

sală, consilierii locali USR nu vor să voteze. O să opresc votul și se va consemna în procesul-verbal. 

Avem 18 voturi pentru și trei abțineri. Proiectul a fost aprobat și vă mulțumesc pentru acest vot.  

 

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA DOCUMENTAȚIEI TEHNICO-ECONOMICE 

„CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE ȘI GESTIONAREA INTELIGENTĂ A 

ENERGIEI LA NIVELUL UNITĂȚILOR DE ÎNVĂȚĂMÂNT DIN SECTORUL 1 

(AMPLASAREA, MONTAREA ȘI PUNEREA ÎN FUNCȚIUNE A PANOURILOR 

FOTOVOLTAICE LA NIVELUL A 10 UNITĂȚI DE ÎNVĂȚĂMÂNT)” ȘI A INDICATORILOR 

TEHNICO-ECONOMICI PENTRU 8 DIN CELE 10 UNITĂȚI DE ÎNVĂȚĂMÂNT. 

A FOST APROBAT CU 18 DE VOTURI PENTRU, 3 ABȚINERI 

21 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Trecem mai departe. Următorul proiect, cu toate avizele și rapoartele e proiectul numărul 17 

privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 262 privind implementarea programului educație 

pentru viață pentru elevii din învățământul preuniversitar de stat din Sectorul 1, cu modificările și 

completările ulterioare. Așadar, vă supun aprobării Proiectul nr.17, educație pentru viață. Vă rog să vă 

exprimați votul. Vă rog să vă exprimați votul,  dl. Șerban, dna. Regalia, dl. Dinu, dna. Grigorescu și 

dl. Drăgușin. Dl. Dinu, vă rog să votați. 25 de voturi pentru, proiectul a fost aprobat.  

 

HOTĂRÂREA  PRIVIND MODIFICAREA HOTĂRÂRII CONSILIULUI LOCAL AL  

SECTORULUI 1 NR. 262/07.08.2018 PRIVIND APROBAREA IMPLEMENTĂRII 

PROGRAMULUI ”EDUCAȚIE PENTRU VIAȚĂ” PENTRU ELEVII DIN ÎNVĂȚĂMÂNTUL 

PREUNIVERSITAR DE STAT DIN SECTORUL 1, CU MODIFICĂRILE ȘI COMPLETĂRILE 

ULTERIOARE 

A FOST APROBAT CU 25 DE VOTURI PENTRU 

25 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Urmează proiectul privind aprobarea implementării proiectului educațional Educație și viitor pentru 

toți la nivelul tuturor unităților de învățământ de stat de pe raza Sectorului 1. Imediat, dl. Ciungu o să 

vă dau și dvs. cuvântul. Proiectul numărul 18. Vă rog să vă exprimați votul și între timp să-l ascultăm 

și pe dl. Ciungu. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Mulțumesc frumos, doamna președinte. Eu am câteva subiecte. 

Observam mai devreme că se lăuda viceprimarul că a semnat niște autorizații pentru parcări. Pentru 

cei care nu știu, sunt acele parcaje supraetajate metalice de pe vremea mandatului anterior. Deci le-a 

luat 3 ani de zile să ajungă la un pas de autorizare. În sine, proiectul, de exemplu, de la Băneasa, locurile 

de colț, Băneasa cu Ficusului, cetățenii sunt foarte nemulțumiți și nu doresc această parcare pentru că 

le-ar luat lumina din casă, la parter, etajul unu și etajul doi. Spațiul este foarte îngust, iar ei nu vor 

această parcare supraetajată. Și v-aș ruga să luați în considerare acest lucru, pentru că nu mi se pare 

normal să forțați acest lucru doar pentru că poate o parcare metalică s-ar face repede și ați avea ceva 

ce să arătați pe facebook,  când de fapt, oamenii care fizic locuiesc acolo nu își doresc acest lucru. Nu 

este bun pentru spațiu. Un alt lucru pe care mi l-au adus la atenție cetățenii este zona nisipoasă a 

salubrității. Se pare că Consiliul General ne-a dat aceste două străzi acum șapte luni de zile. Noi, 

Consiliul Local nu am fost informați, iar se pare că primăria n-a făcut absolut nimic pentru a le asfalta, 

pentru a aduce apă și canal acolo. Cetățenii sunt foarte nemulțumiți de această lipsă totală de răspuns 

din partea Primăriei Sectorului 1 și de activitate. Dezamăgire de altfel pe care o împărtășim și noi. 

Deci, încă o dată, în zona salubrității, în Nisipoasa este mare nevoie de drumuri, sper ca cei de la ADP, 

de exemplu, și aceste companii cu care se lucrează pe acordul cadru să se uite cu atenție și prioritate 

pe străzile acestea neasfaltate. Drept urmare, în sfârșit vine astăzi pe ordinea de zi primarul cu strada 

Dumitru Iordan, deși noi am cerut de foarte mult timp. Probabil pentru că acum 2 săptămâni la 

întâlnirea cu grupurile civice, noi, consilierii PNL am fost prezenți, eu, Ramona Porumb, Dinu 

Gheorghe. A fost prezent și dl. Manole de la PSD în acea discuție cu cetățenii din Chitila Triaj. Au 

prezentat în fața tuturor grupurilor civice din oraș problemele lor. A venit și dna. Clotilde Armand și 

când ne-a văzut, a făcut  pas întors și a plecat. Am rămas cu toții în acea sală mască. Toate grupurile 

civice din capitală asta, cetățeni, alți primari, am rămas mască când am văzut că Primarul Sectorului 

1, pur și simplu a refuzat să stea de vorbă cu cetățenii și a plecat. De ce a plecat? Pentru că probabil 

voia să vină să mintă ceva despre ce, ceea ce face de obicei pe facebook. Și noi fiind acolo cu 

argumente, nu i-ar fi mers prea bine. Partea asta cu cele 89 de locuri de joacă închise este deja știre 

națională. Este un dezastru generalizat această administrație. Iarăși să spună că, vezi Doamne, un 

conflict între ea și președintele ANPC. Până la urmă, pe noi nu ne interesează că unu și altul se fac țață 

și ce alte lucruri se mai fac. Pe cetățeni îi doare fix undeva. Cetățenii și copiii, mai ales, au nevoie de 

locuri de joacă administrate și menținute corespunzător. Să ne iertați, dar nu ne interesează aceste 

certuri între voi. Vrem lucruri făcute pentru cetățeni. Această tactică de victimizare, de altfel a 

Primarului este bine cunoscută în politică. A încercat-o Băsescu acum niște decenii deja. Dar spre 

deosebire de acele momente, acum cetățenii pot să vadă în direct în aceste ședințe ce se întâmplă. Cine 

de fapt încearcă să dea bani? Nu știu. Sunt sinecuri acolo. Ce aveți domnilor de la USR? Aveți sinecuri 

acolo  la ADP? Aveți bani de dat către firmele astea pe care le făceați mafioate până mai de curând. 

Vreți să le dați sute de milioane de lei în plus? De ce oare ați spart banii publici? Cum bine spunea 

Dioianu, ați spus de trei ori în același loc plante care trebuiau să fie perene. Doar anul ăsta, deci ăia 

sunt bani sparți. Este pur și simplu corupție generalizată ce se întâmplă în administrația asta USR. Și 

bineînțeles, închidem cu CET Grivița pe care vreți să-l falimentați și nu înțelegem de ce atentați la 

siguranța energetică a acestui oraș și a acestei țări. Până la urmă, ce interese aveți oare voi? Pentru că 

interesul cetățeanului este clar că nu-l aveți. Cetățenii în momentul de față fac frigu,  au început testele 

de apă caldă și de căldură. Am vorbit cu oamenii din cartierele care sunt deservite de CET Grivița. Nu 

s-a întâmplat nimic. Caloriferele lor sunt reci. Este rezultatul direct al acestui atac al doamnei Clotilde 

Armand la siguranța energetică a Sectorului 1. Mulțumesc. 
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Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Mulțumesc. Dl. Bârgău, dl. Șerban, dna. Sorete, 

Doamnă dna. Grigorescu, dl. Drăgușin, vă rog să vă exprimați votul. Imediat, să opresc votul.  25 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat.  

 

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA IMPLEMENTĂRII PROIECTULUI EDUCAȚIONAL 

”EDUCAȚIE ȘI VIITOR PENTRU TOȚI” LA NIVELUL TUTUROR UNITĂȚILOR DE 

ÎNVĂȚĂMÂNT DE STAT DE PE RAZA SECTORULUI 1 AL MUNICIPIULUI BUCUREȘTI, 

PENTRU ANUL ȘCOLAR 2023-2024 

A FOST APROBAT CU 25 DE VOTURI PENTRU 

25 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Trecem la Proiectul nr. 20 privind aprobarea finanțării din bugetul local a cluburilor sportive 

școlare arondate unităților de învățământ preuniversitar, precum și a claselor cu program sportiv 

integrat din Sectorul 1 al Municipiului București. Dl. Dinu și dna. Regalia v-am dat cuvântul la ambii 

și între timp o să și... era aici un amendament? La acest proiect? 

Domnul Dinu Niculae Gheorghe: Eu am de făcut o îndreptarea unei erori materiale amendamentului 

pentru Proiectul K2-230 pe care aș vrea să îl citesc. Deci este vorba despre ultimul amendament, art.2 

alin. (1-9). Eroarea materială constă în a se citi secțiunea de funcționare în loc de secțiunea de 

dezvoltare și voi citi din nou aici. Capitolul 67 02 05 03 întreținere grădini publice, parcuri, zone verzi, 

baze sportive și de agrement, Administrația Domeniului Public se diminuează secțiunea de funcționare 

cu suma de 120 de milioane de lei, devenind 119.000.281,55. Mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Vă mulțumesc, era o îndreptare. Dna. Regalia.  

Doamna Regalia Ruxandra Eugenia: Nu este legat de acest proiect, dar îmi permit să vă rog, dl. 

viceprimar, o să vă rog foarte mult și acesta este un mesaj către Poliția Locală, având în vedere multele 

cazuri care există în școlile bucureștene legate de consumul de droguri și de cetele de adolescenți care 

fac ce fac în spatele gardurilor, iar sâmbăta, duminica, când sunt porțile deschise ale școlilor, mai se 

duc și pe băncile școlilor și consumă nefăcute...Rog frumos Poliția Locală să întețească controlul în 

jurul școlilor. Vă rog mult. De fapt, acum este Colegiul Prefectural. Ieri am vorbit și cu dl. Prefect. Și 

dânsul astăzi va transmite acest mesaj. O dată. În al 2-lea rând am vorbit cu dl. Roșca. Da, vă spun și 

dvs., dl. Oianu, pentru Tonița, să facem cu al 2-lea corp de clădire pe care l-am eliberat să intre în 

reabilitare pentru că, copiii de la cultură generală au fost  mutați în Berthelot și în Corpul B din Iancu 

de Hunedoara și sunt foarte înghesuiți. Așa și să vedem ce facem cu cumpărarea clădirii din Berthelot. 

Dacă se poate, da. I-am spus pentru că dânsul e membru în consiliul de administrație și la Tonița. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Dna. Porumb aveați aici un 

amendament? Haideți să trecem repede prin el. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: La Proiectul nr.20? 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Da. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: La Proiectul nr. 20 avem următorul 

amendament: art.1 se modifică și va avea următorul cuprins: se aprobă finanțarea din bugetul local a 

cluburilor sportive școlare arondate unităților de învățământ preuniversitar din Sectorul 1 al 

Municipiului București, iar art.3 se modifică și va avea următorul cuprins: finanțarea cluburilor 

sportive școlare arondate unităților de învățământ preuniversitar și a claselor cu program sportiv 

integrat din Sectorul 1 al Municipiului București se va face în limita creditelor bugetare aprobate de 

autoritatea deliberativă. Facem acest amendament pentru a fi aceeași exprimare ca și în titluri, și anume 

cluburi sportive școlare și să nu avem vreun dubiu pe viitor cu privire la finanțarea acestora. 

Mulțumesc. 
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Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Mulțumesc. 

Doamna Regalia Ruxandra Eugenia: Acest proiect este în contextul noii legi a educației, Legea 198. 

Vin cu această precizare. Este articol clar în legea educației. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Și dna. Porumb ați introdus Club Sportiv Școlar în 

toate formulările? 

Doamna Regalia Ruxandra Eugenia: Da, în toate formulările pentru că în formularea inițială era 

numai Club Sportiv ori Club Sportiv Școlar cu și ne referim strict la Clubul Sportiv din Sectorul 1. 

Fiecare unitate administrativă își rezolvă unitățile vocaționale integrate sportive din sectorul respectiv. 

Noi ne referim la Clubul Sportiv Școlar al nostru și la clasele... sunt câteva. Nu sunt multe, sunt câteva. 

Avem Vlaicu, Media... Poftim? 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: În titlu da, dar după în fundamentare 

Doamna Regalia Ruxandra Eugenia: În fundamentare și în conținut. S-a înregistrat o eroare și dna. 

Porumb a corectat-o.  

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Ați reușit să introduceți amendamentul? Da? Ok. 

Haideți să-l și supun aprobării dvs. Și da, dna. Secretar, apăsați pe microfon, vă rog. 

Doamna Daiana Năftănăilă - Înlocuitor de drept al Secretarului General al Sectorului 1: Vă rog, 

dna. Porumb, am rugămintea să-mi aduceți și mie acest amendament. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Dl. Oianu dacă îmi promiteți că sunteți scurt de data 

asta. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc, dna. Președinte, sunt foarte scurt. Voiam numai.... 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Vă contorizez. Un singur minut. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Sigur, sigur. Voiam doar s-o anunț pe dna. Regalia că da, știu despre 

această problemă de la Tonița. De atâta timp avem această mare problemă cu achiziționarea spațiului 

din Berthelot, a clădirii din Berthelot, istorică, cu atâta istorie legată de absolvenții de acolo, câți artiști 

mari români au făcut școală acolo, nici nu mai intră în discuții. Din păcate ne lovim de această problemă 

a comisiei de achiziție și bineînțeles, a prețului proprietarilor, care bineînțeles, vorbesc de sume uriașe. 

Aș vrea să sper și să fiu optimist că dna. primar Clotilde Armand va face tot posibilul pentru a pune în 

față interesul superior al copiilor și a găsi o cale pentru a depăși acest această criză de spațiu în care se 

află Liceul Tonița. La fel cum dna. Regalia, sunt convins că și dvs. alături de mine vom face tot efortul 

ca situația de la Colegiul Național George Enescu să nu se transforme într-un dezastru. Sunt convins 

că sunteți alături de mine în chestia asta și o să avem grijă să nu ajungem într-o situație dezastruoasă. 

Mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Mulțumesc. Vă rog, exprimați-vă votul pe acest 

amendament în care s-a trecut în toate formulările Grup Școlar Sportiv. Vă rog să votați. 23 de voturi 

pentru - amendamentul a fost aprobat. 

 

AMENDAMENTUL FORMULAT DE DNA RAMONA PORUMB LA 

 PROIECTUL (K2-231/20.10.2023)  

A FOST APROBAT CU 23 DE VOTURI PENTRU 

23 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Trecem la votul pe proiect în integralitate. Vă rog să vă exprimați votul pentru aprobarea 

finanțării din bugetul local a cluburilor sportive școlare arondate unităților de învățământ din Sectorul 

1 de stat. Vă rog să vă exprimați votul. Dna. Porumb, dl. Iordan, dl. dna. Regalia. 24 de voturi pentru 

-  proiectul a fost aprobat.  
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HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA FINANȚĂRII DIN BUGETUL LOCAL A 

CLUBURILOR SPORTIVE ȘCOLARE ARONDATE UNITĂȚILOR DE ÎNVĂȚĂMÂNT 

PREUNIVERSITAR, PRECUM ȘI A CLASELOR CU PROGRAM SPORTIV INTEGRAT DIN 

SECTORUL 1 AL MUNICIPIULUI BUCUREȘTI 

A FOST APROBAT CU 24 DE VOTURI PENTRU 

24 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Urmează proiectul privind alegerea președintelui de ședință pentru o perioadă de trei luni. Vă rog să 

formulați propuneri. Dl. Nicolaescu, vă rog. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Da. Grupul USR îl propune pe dl. Drăgușin Laurențiu pentru 

a fi președinte de ședință, mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Domnul Țîră? 

Domnul Daniel Țîră: Grupul PSD o propune pe doamna Daniela Popa pentru funcția de președinte 

de ședință. Peședinte de consiliu, mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Mulțumesc. Mai sunt alte propuneri? 

Domnul Dinu Nicolae Gheorghe: Grupul PNL nu are propunere. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Ok. Haideți să introducem propunerile în sistem. 

Daniela Popa și Laurențiu Drăgușin. Vor fi introduse în sistem. Se introduc repede, da, da. Prima 

propunere din partea USR Laurențiu Drăgușin. Vă rog să vă exprimați votul. Vă rog să vă exprimați 

votul. Propunerea USR Laurențiu Drăgușin. Avem 12 voturi pentru, 1 abținere și 12 împotrivă. 

 

PROPUNEREA DOMNULUI  LAURENȚIU DRĂGUȘIN  

A FOST RESPINSĂ CU 12 DE VOTURI PENTRU, 1 ABȚINERE ȘI 12 ÎMPOTRIVĂ 

25 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Și următoarea propunere Daniela Popa, vă rog să vă exprimați votul. Avem 15 voturi pentru, 4 

abțineri, 6 împotrivă, 10.  

 

PROPUNEREA DOAMNEI  DANIELA POPA  

A FOST APROBATĂ CU 15 DE VOTURI PENTRU, 4 ABȚINERE ȘI 6 ÎMPOTRIVĂ 

25 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Mai trebuie să mai supun la vot în integralitate? Nu, nu? Nu din câte știu. Nu. Ok. Deci voi fi 

în continuare președinte de ședință și în următoarele trei luni. Mulțumesc, mulțumesc colegilor, 

mulțumesc, mulțumesc. Trecem la proiectul numărul 48. O mică remarcă. Dl. Drăgușin nici nu era 

prezent, nici în sală, nici online. Trebuie vot în integralitate? Nu, n-am mai făcut asta până acum. S-a 

aprobat…Trebuie să votăm în integralitate, îmi spune dna. Secretar. 21. Vă rog să votați proiectul în 

integralitate. N-am mai votat așa până acum. Votați, vă rog. 16 voturi pentru… mă iertați, 18 voturi 

pentru, 3abțineri, 3 împotrivă. Proiectul a fost aprobat.  

 

HOTĂRÂREA ÎN INTERGRALITATE PRIVIND ALEGEREA  

DOAMNEI  DANIELA POPA CA PREȘEDINTE  

DE ȘEDINȚĂ PENTRU O PERIOADĂ DE 3 LUNI   

A FOST APROBATĂ CU 18 DE VOTURI PENTRU, 3 ABȚINERE ȘI 3 ÎMPOTRIVĂ 

24 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 
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Trecem la proiectul numărul 48, privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 

intervenții și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții proiectare și execuție 

modernizare a infrastructurii urbane Sectorul 1, lot 2, Strada Dumitru Iordan Sector 1, o stradă de 

pământ. Așa cum am promis de la începutul anului, solicităm introducerea prioritară a străzilor de 

pământ spre reabilitare și modernizare. Vă rog să vă exprimați votul. Proiectul 48. Vă rog să vă 

exprimați votul. Da, doamna Porumb. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: O singură precizare pe acest proiect și 

anume că deja văd că dna. Primar a postat că acest proiect a fost pus de zeci de ori în ședință de Consiliu 

Local. Aș vrea doar să citesc aici Strada Dumitru Iordan Sectorul 1 Proiect K2-218 depus în 

03/10/2023. De câte zeci de ori, doamnă, l-ați pus pe ordinea de zi? Pentru că n-am mai avut ședințe? 

Iar mințim poporul cu facebook-ul? Și a doua precizare, așa, un detaliu, dar care cred eu că spune mult 

despre modul în care se administrează un sector. Voi vă uitați cât praf e pe sistemul ăsta pe care noi 

apăsăm, butonăm, ce facem aici? Pe ecranele astea de-abia reușesc să mai vezi ce scrie și să vezi cu 

cât a trecut un proiect. Nu mai avem firmă de curățenie, nu ne mai îngrijim? Stăm într-o sală de consiliu 

monument. Ce facem aici? Ne batem joc de tot? Un pic de curățenie, așa ca în casa fiecăruia, că-i casa 

noastră până la urmă, de câteva ori pe lună, aici, în ședințele astea. Dacă suflăm, cred că nu ne mai 

vedem unii cu alții.  

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Așa este. Și eu am observat praful existent pe birouri 

și pe aparatura tehnică. Vă rog să vă exprimați votul. Dna. Regalia, dl. Tudose. 25 de voturi pentru, 

proiectul a fost aprobat.  

 

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA DOCUMENTAȚIEI DE AVIZARE A LUCRĂRILOR 

DE INTERVENȚII ȘI A INDICATORILOR TEHNICO-ECONOMICI AI OBIECTIVULUI DE 

INVESTIȚII PROIECTARE ȘI EXECUȚIE „MODERNIZARE ȘI REPARAREA 

INFRASTRUCTURII URBANE DIN SECTORUL 1 AL MUNICIPIULUI BUCUREȘTI – LOT 

2– STR. DUMITRU IORDAN”, SECTORUL 1, BUCUREȘTI   

A FOST APROBAT CU 25 DE VOTURI PENTRU 

25 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Urmează proiectul cu avize, 49, plan urbanistic de detaliu Șoseaua Gheorghe Ionescu Sisești 

nr. 256 A. Dna. Sorete, vă rog. A fost și data trecută. 

Doamna Sorete Arbore Otilia: Data trecută a intrat în comisie, însă nu a fost amânat și nu s-a oferit 

aviz, nu s-a votat. De data aceasta s-a votat în comisie cu trei abțineri și două voturi pentru. Avizul este 

nefavorabil, motivarea fiind maximizarea totală a spațiului nu este oportun pentru cartier, iar această 

motivare reiese dintr-un dialog purtat între consilieri și cetățenii din zonă.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Am într-o singură întrebare. Cetățenii care 

au reclamat, sunt cei din vecinătatea apropiată sau cei de nu știu... din cartier? 

Doamna Sorete Arbore Otilia: Nu, nu s-a înregistrat nicio reclamație, însă dl. Daniel Ciungu am 

înțeles că a fost pe teren și că au existat câteva discuții cu locuitorii zonei, iar mai mult de atât... aș 

vrea să vă trimit la colegul dvs. pentru aceste lămuriri. Ce știm noi este că informarea a fost făcută de 

către primărie și nu au existat reclamații ale cetățenilor din zonă.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Nu mă mai trimiteți nicăieri, dacă sunteți 

dvs. aici, președinte, v-am întrebat, mi-ați răspuns, m-am lămurit. Mulțumesc. 

Doamna Sorete Arbore Otilia: Degeaba mă întrebați pe mine. Eu am votat pentru. 3 abțineri și 2 

voturi pentru. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Ce s-a întâmplat? 
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Doamna Sorete Arbore Otilia: Am spus, 3 abțineri, 2 voturipentru, aviz nefavorabl. În informarea 

populației nu au existat reclamații. PUD Sisești 256. Dacă vreți citesc din nou motivarea, dacă 

trebuie...deci s-a considerat 3 abțineri și 2 voturi pentru. S- a considerat că  proporția clădirii pe tern 

este prea mare. Asta este. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose:  Stimați colegi, ca să ne lămurim un pic. Deci din punct de vedere 

al parametrilor nu sunt probleme. Sunt probleme din punct de vedere al oportunității, cu atât mai mult 

cu cât în mandatul USR se tot discuta și a au avut acel slogan să nu facem blocuri între case, este vorba 

de maximizarea unei construcții pe acel lot. Vorbim de o aglomerație urbană, practic, deși este vorba 

de o situație de oportunitate și nu de legalitate, precizând acest lucru, că să se știe. Ăsta este și motivul 

pentru care în comisie s-a dat abținere. Deci nu împotrivă, pentru că nu este o problemă de parametrii, 

e o problemă de oportunitate în zona respectivă. Din nefericire sloganului de la USR care erau atât de 

cântate înainte cu nu vrem blocuri între case, acum avem blocuri între case. Într-adevăr, aici, avem o 

situație aparte, pentru că într-adevăr parametrii permit, oportun consider și eu că nu este. Mulțumesc. 

Domnul Alev-Burhan Ozata:  Bună ziua, domnule Tudose, permiteți-mi să vă contrazic. Nu sunt 

blocuri între case. Aceste două blocuri sunt începând dinspre bulevard către lac, iar după ele încep 

casele. Adică vă rog frumos să nu-i ducem în eroare cetățenii. Mulțumesc. 

Doamna Sorete Arbore Otilia: Asta voiam și eu să spun. Nu e zona de casă și nu, nu sunt blocuri 

între case. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Votăm? 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Păi da, eu am deschis votul. Vă rog să vă exprimați 

votul, să închidem votul pe acest proiect. Am votat. Așteptăm colegii care au mai rămas. Uitați câți 

mai sunt: dl. Bârgău, dl. Ciungu, dna. Haliț, dna. Miloș, dl. Drăgușin, dna. Iacob. Deci vreți să opresc 

votul? Opresc votul? 16 pentru,  patru abțineri. Cu 19? Ia stați un pic, stați să vedem. Nu, nu cu 14 a 

fost aprobat  

 

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU (PUD)  

ȘOSEAUA GHE. IONESCU SISEȘTI NR.256A , SECTOR 1 BUCUREȘTI  

A FOST APROBAT CU 14 DE VOTURI PENTRU ȘI 4ABȚINERI 

18 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

și ultimul proiect privind aprobarea planului urbanistic de detaliu, strada Maria Hagi Moscu, nr. 16. 

Cum e aici? 

Doamna Sorete Arbore Otilia: Pentru Maria Hagi Moscu este mult mai ușor. Avem 5 voturi pentru, 

0 abțineri, 0 împotrivă. Avizul este favorabil. Mulțumesc frumos. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Vă rog să vă exprimați votul. O să opresc votul și 

în acest caz. 21 de voturi pentru. Vă mulțumesc.  

       

         HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU (PUD)  

STRADA MARIA HAGI MOSCU NR.16 , SECTOR 1 BUCUREȘTI  

A FOST APROBAT CU 21 DE VOTURI PENTRU  

21 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Invit la microfon pe dna. Mirela Rada Ciobanu. Haideți la microfon.  

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Mulțumesc frumos pentru oportunitatea de a participa la această 

ședință. Recunosc că a fost un viciu de procedură din partea mea că nu am înțeles că atunci când solicit 

participarea...  
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Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Haideți mai aproape vă rog de microfon să se și 

înregistreze. Vă rog. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Atunci când solicit prin registratură și secretariat participarea la o 

ședință, nu înseamnă că pot să iau și cuvântul. Deci nu am știut lucrul ăsta. Am reglementat în timpul 

ședinței de la ora 10:00 până la ora aceasta am putut să primesc și număr de înregistrare în timp util. 

Bun. Întrebarea mea este simplă și vă rog frumos, cu respect pentru toți domnii consilieri prezenți și 

online să mi se comunice, dacă se poate oficial, când se are în vedere. Deci, să facem o paranteză. La 

fiecare ședință de Consiliu Local se votează ordine de zi și random sunt alese anumite puncte. 

Întrebarea mea este când va intra în acest rendom și punctul numărul trei de astăzi, adică modernizarea 

lifturilor pentru blocurile reabilitate termic. Dacă se poate un răspuns oficial pentru Asociația de 

proprietari A9. Sunt împuternicită să-i reprezint și în 2018 când am inițiat, adică am derulat acest 

proiect și noi avem, suntem la poziția 686 în centralizator eram președintele asociației. Și sunt 

desemnată să reprezint. Dacă se poate oficial un răspuns. Eu am trimis diverse adrese, le am 

înregistrate, fără răspuns din partea Consiliului Local. Mulțumesc frumos.  

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Da nouă nu ne-au fost transmise aceste adrese. Vă 

mulțumesc că ne-ați semnalat această problemă iar răspunsul oficial ar trebui să primiți din partea 

primarului și...  

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Vă rog să îmi spuneți când  aveți în vedere să introduceți în acest 

rendom și acest punct al ordinei de zi care este repetitiv, adică eu nu înțeleg, noi urmărim, eu urmăresc, 

eu am să știți... și eu lucrez din fericire la om multinațională, dar pot participa la ședințe și nu am văzut 

deși era pe ordinea de zi alese în acest rendom pe care îl alegeți. Nu știu pe ce criteriu, dacă este și o 

bază legală pentru treaba asta. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Bineînțeles tot ce facem noi aici este legal, doamnă, 

ați observat că intervenim mod punctual pe fiecare proiect. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Sincer, vă spun, am participat la ședințe... 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Inclusiv pe acesta cu lifturi. Le-am tot solicitat 

diverse clarificări și informații care nu ne-au fost transmise până în ziua de azi. Bun... 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Eu... 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Dacă dvs. aveți toate informațiile necesare pentru 

aprobarea unui asemenea proiect vă invit alături de noi și să-l aprobăm. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Eu vă pot prezenta în momentul acesta, vă pot sher-ui o adresă 

oficială din partea Direcției de Investiții cum că la sfârșitul primăverii 2020 se încep lucrările pentru 

asociația noastră. Am un răspuns ferm din partea primăriei. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Să ni-l transmiteți și nouă, vă rog. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Cui anume? 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Nouă, consilierilor locali nu ni se răspunde la 

interpelări. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Întrebarea cheie și cea mai importantă era aceasta: când considerați 

că acel rendom intră și acest punct al ordinei de zi? Adică pentru mine procedural prin înțelegerea mea 

ca și ofițer de conformitate... deci eu nu pot percepe cum un punct sau anumite puncte sunt repetitive 

în cadrul a nu știu, 20 de ședințe, 10 ședințe, nu înțeleg procedural, nu înțeleg. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua! 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Ați înțeles că procedural, nouă ni se blochează toate 

proiectele depuse de 2, 3 ani de zile? Asta ați înțeles-o? Și ați înțeles cine blochează de fapt lucrările 

ședințelor Consiliului Local? Vă spun eu,  Primarul Sectorului 1. 
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Doamna Mirela Rada Ciobanu: Deci eu nu pot să decât... știți cum am fost educată, ce citesc să văd 

unde scrie lucrul acesta. Dacă văd că scrie undeva acest lucru îl pot percepe, altfel nu. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ați spus că în vara? Bună ziua. Ați spus 

că în vara anului ... Ramona Porumb aici la PNL, în vara anului 2020 ați primit o adresă de la Primăria 

Sectorului 1? 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: 12/01/2020 am primit adresă din partea Direcției de Investiții. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Iertați-mă, dna. Porumb, vă rog, că era în mandatul 

trecut. Primarul Clotilde Armand a anulat contractul de execuție. V-a înștiințat acest lucru?  

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Nu, nimeni.  

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Acele contracte erau semnate de mine, le-a anulat. 

Iar acum, în proiectul actual nu a justificat sumele. E vorba de sume de trei-patru ori mai mari, de cinci 

ori mai mari? Știați asta? 

 Doamna Mirela Rada Ciobanu: Nu, nu știu. Ideea este că dvs. ca și Consiliu Local sau în 

desfășurarea ședințelor, trebuie să aveți... atunci se anulează acel punct sau nu știu. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: S-a anulat contractul de execuție. Ați spus că v-a 

trimis de la Investiții o adresă prin care v-a înștiințat că vor începe lucrările. Când? 

 Doamna Mirela Rada Ciobanu: În primăvara anului 2020. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință:  Da, acel contract a fost anulat de actualul primar 

Clotilde Armand. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Am înțeles. Bun. Și atunci de ce rămâne pe ordinea de zi un punct 

care de speranțe cetățenilor? 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință:  Pentru că trebuie să avem grijă de banul public. 

Când sunt prețuri de două-trei ori mai mari decât au fost în contractele vechi, ridică mari semne de 

întrebare și în momentul în care nu ni se răspunde la toate detaliile, nici noi nu știm ce să vă răspundem 

dvs. Că nu suntem aparatul de specialitate sau primarul, avem aceste informații de la primar sau de la 

aparatul de specialitate, iar noi nu le avem. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Oricum trebuie să intre într-o analiză, trebuie să fie un studiu făcut 

pe aceste costuri și probabil reactualizat ca să-l aveți în discuție. În mod sigur, acele costuri, cresc de 

la o perioadă la alta, sunt convinsă de lucru ăsta și trebuie, nu știu și dvs. să faceți ceva, niște analize. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință:  Noi nu putem vota un proiect ilegal. În momentul 

în care vor fi aduse toate detaliile și ni se va prezenta aici, în ședință publică, și vă invit și pe dvs., tot 

ce am solicitat noi prin avizele de specialitate să fie aduse toate aici, să se explice foarte bine 

fundamentarea sumelor pentru că sunt bani publici aici. Nu putem plăti pentru un lift care costă, nu 

știu, dau un exemplu, nu mă pricep foarte bine, 10.000 euro să plătim acum 100.000 euro, nu cred că 

convine nimănui din acest sector. Chiar eu am semnat execuția pe acele lifturi, acel contract a fost 

anulat, a venit cu un proiect ilegal, nu a introdus nimic din ce am solicitat noi și nu ni s-au prezentat 

toate detaliile blocajul e în biroul acela, nu aici la noi! 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Înțeleg ce spuneți, dar nu este normal să rămână pe ordinea de zi un 

punct cu care veniți cu argumentele acestea, înțelegeți-mă. Nu se poate ca din... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Iertați-mă,  iertați-mă, Cristian Tudose, consilier local, sunt unul 

dintre cei mai vechi consilieri. Într-adevăr, în acest mandat nu este prima situație în care ne-am lovit 

de punerea anumitor categorii sociale și aici vorbim de profesori, de... inclusiv cei care au participat la 

ciclu electoral, cetățeni, dvs. cum sunteți cu asociațiile de proprietari. Aveți perfectă dreptate. Fără să 

se explice, fără să se explice într-adevăr ce stă în spate, în spatele punerii aceluiași proiect de 10 ori, 

de 12 ori și refuzul consiliului de a vota un proiect care este pus de 12 ori, pentru dvs. este într-adevăr 

foarte greu de înțeles. Acuma încep să fiu cât se poate de explicit. Noi, în calitate de consilieri locali 
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și responsabili pentru cheltuirea banului public, venim și cerem primarului și aparatului de specialitate 

niște lămuriri. Atâta timp cât acestea nu  ne sunt furnizate astfel încât să se justifice în primul rând de 

ce anulezi un contract valid doar pentru că a fost încheiat în mandatul trecut, nu pot să înțeleg. În al 2-

lea rând și problema asta, credeți-mă, țin legătura cu președinți de asociații de proprietari de pe Grivița 

și nu cu unu, cu mai mulți și mi-a fost ridicată și de domniile lor. Același răspuns. Din păcate, ca 

cetățenii să aibă o impresie greșită că Consiliul Local blochează și nu vrea să voteze.... Lucrați într-o 

multinațională un lucru care este ilegal, chiar dacă vă este supus pe semnale o dată, de două, de trei, 

de nouă, nu îl semnați, pentru că răspundeți cu libertatea și cu poziția dvs. în acel sistem. Același lucru 

este vorba și aici. Deci, dacă Primarul, așa cum vedeți cu ochiul liber de 1,5 an, refuză să vină la 

ședințele de consiliu, întrebați orice consilier de la orice partid. Atenție, de la orice partid, câte ședințe 

a avut primarul cu consilierii pe probleme de interes civic, normale, că vorbim de reabilitare, că vorbim 

de panouri solare, că vorbim de... Culmea, acest consiliu lucrează în virtutea inerției, în sensul că 

încearcă să își facă datoria cu un primar ostil. Un primar care în loc să vină să comunice cu consiliul, 

blochează toate aceste proiecte. Sunt proiecte blocate, nu are rost să vă țin acum. Sunt proiecte blocate 

în sertarul primarului de la începutul acestui mandat. Deci, faptul că dvs. foarte corect, ați observat că 

se repetă într-adevăr, o dată, de două, de 20 de ori și că consiliul este consecvent, cu ghilimelele de 

rigoare, în respingerea unui proiect, se datorează faptului că la întrebările puse de consiliu de prima 

dată nu s-a răspuns. Faptul că se încearcă votarea cu forceps-ul. Votarea în forță, îl supun la vot până 

când va trece, nu se poate, pentru că noi aici vă dau un exemplu, ca să mă înțelegeți foarte clar. S-a 

discutat despre acel program cu panourile fotovoltaice. Consiliu a votat și a dat primarului șansa să 

demonstreze că acel program este viabil a votat patru imobile pe care să pună în aplicare acel program 

și să demonstreze că acel proiect este viabil înainte de a cere finanțarea pentru întreg sectorul. Pentru 

că nu poți să vii să ceri Consiliului Local 800 de milioane de lei, 800 de milioane de lei pe premiza, 

credeți-mă că o să iasă. Nu faci 4 blocuri, fă unul și demonstrează pe un bloc că funcționează, că a ieșit 

și că lumea-i mulțumită și că există eficiență. Așa s-a întâmplat, am fost în mandat când s-a dat drumul 

la reabilitarea termică în mandatul Chiliman. Așa s-a întâmplat, s-a făcut cu proiect pilot, s-a dovedit 

viabilitatea acelui proiect, s-a extins și se extinde în continuare. Au preluat și alte sectoare. Deci a fost 

un proiect de succes, dar nu pot să faci asta pe bani publici la modul, dați-mi voi mie banii și o să văd 

eu ce iese. Din păcate, asta e mentalitatea Armand. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Stimată doamnă, Oliver Păiuși sunt, 

viceprimar Sector 1. În spatele dvs. este administratorul public al Sectorului 1 care poate să vă de-a 

absolut toate lămuririle. Ceea ce pot eu să vă confirm sunt două lucruri. În primul rând nu este anulat 

contractul, deci primul lucru pe care pot să vi-l confirm și al 2-lea lucru, aici vorbim de o înlocuire a 

lifturilor și nu de o reabilitare. Trebuie să ținem cont de faptul că multe din piesele care ar fi trebuit să 

fie reabilitate la lifturile respective nu mai există. Acele piese care ar fi trebuit, repet, a doua oară 

reabilitate nu mai există, nu mai există aceea fabrică, motiv pentru care aceste lifturi trebuiesc înlocuite 

integral. Toate aceste elemente pot fi confirmate de către administratorul public, iar toate solicitările 

Consiliului Local privind acele nelămuriri au fost aduse în scris. De lucru ăsta s-a ocupat dl. 

administrator public, STLSA-ul și toate sunt aduse la cunoștința Consiliul Local. Este doar rea voință. 

Atât. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu. Aici vă spun direct și îmi pare rău pentru că vă respect, este o 

minciună crasă. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Eu cred că Consiliul Local deține pârghiile de a monitoriza și de a 

implementa prin analiză sau prin documentația făcută de departamentele de specialitate... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Corect. 
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Doamna Mirela Rada Ciobanu: Anumite proiecte la modul general, indiferent de motivele care sunt 

aduse. Trebuie să dețină pârghiile, în primul rând legislativ și dacă este viabilk un proiect și este necesar 

și de primă urgență, atunci nu văd de ce... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Stimată doamnă, am făcut o acuză la adresa dl. Păiuși. Am spus 

că este o minciună crasă și o să argumentez cu ce s-a întâmplat astăzi, pentru că ați fost martoră, nu 

mă mai refer la ce a fost în trecut. Astăzi, Consiliul Local a solicitat prezența domnului director Nicolae 

Gușu pentru lămurirea unuia din puncte referitor la dezăpezire. L-ați văzut dvs., l-am văzut și noi. 

Aparatul și directorii primăriei au interdicție de la primarul Armand de a discuta cu consilierii. Din 

acest punct de vedere, ceea ce v-a spus dl. viceprimar este o eroare majoră, ca să fiu politicos, ca să nu 

zic o minciună crasă. Nu ni s-au transmis aceste lucruri și mai mult decât atât, noi avem nevoie de 

discuția cu aparatul de specialitate care să ne explice. Noi, consilierii, suntem aleșii dvs. nefiind toți de 

specialitate, nici ingineri, nici profesioniști în nu știu, fotovoltaice sau altceva. Dacă nu vine cineva să 

discutăm la o masă rotundă, în cap cu primarul, care ar trebui să fie, bineînțeles, prezent că ia 22000 

de lei pe lună pentru absența la Consiliul Local. Dacă cu toate astea s-ar face aceste mese rotunde la 

care se poate discuta, credeți-ne, atmosfera în consiliu și rezultatul votului consiliului ar fi cu totul 

diferit. Din păcate, atâta timp cât se vine în fața consiliului cu proiecte care nu conving și atenție, nu 

convin, nu din punct de vedere politic, nu conving din punct de vedere al cheltuirii banului public, 

trebuie să ne înțelegem foarte clar. E o mare diferență. Nu votăm, nu votăm împotrivă pentru că este 

un proiect inițiat de USR. Votăm pentru că nu se justifică o cheltuire a banului public argumentată.  

Dacă într-adevăr, cum ați remarcat, cresc prețurile au crescut, evident peste tot, este absolut normal și 

logic să să se întâmple așa ceva. Dar dacă vine și ni se prezintă un proiect, se spune votați-l așa că e 

bine. Din păcate, pentru faptul că răspundem pe cheltuirea banului public, nu putem să facem acest 

lucru. Și pentru acest lucru în numele și al colegilor îmi cer scuze. Mulțumesc. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Din punctul meu de vedere și așa cum văd eu și lucrez de 35 de ani, 

trebuie să existe pârghii cu consilierii, să aibă informații de la departamentele de specialitate legat de 

costuri, de viabilitatea acelui proiect. Restul, problemele de politică vă recunosc, eu nu sunt....eu nu 

sunt fanul niciunui partid.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu, nu despre asta e vorba. Haideți să lămurim lucrurile acestea 

și atitudinea dumeavoastră constructivă...  Iertați-mă, iertați-mă, vă vin cu o propunere și o propunere 

co-concretă, pe care o adresez fără... n-am discutat înainte, în urma discuției de acum cu dvs. Apreciez 

atitudinea dvs. constructivă. Haideți, dacă cu consiliu consideră dna. primar că este atât de complicat 

și atât de greu să se vadă și să comunice, haideți să formăm pe anumite proiecte care sunt strict de 

interes, de maximă importanță, cum este acesta cu lifturile, cum sunt panourile fotovoltaice, o comisie 

la care să ia parte... 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Suntem și în proiectul acela.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, o comisie la care să ia parte și reprezentanții cetățenilor, poate 

nu toți reprezentanții. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Scuzați-mă, m-am gândit eu logic, așa în capul meu, deși sunt, am 

și puțin parte tehnică, cum să realizezi proiectul cu panourile fotovoltaice dacă tu treci peste reabilitarea 

lifturilor, cu lifturi vechi de peste 53 de ani, probabil ieșite din uzură? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Sunt situații pe Calea Griviței unde lifturile sunt ieșite din 

asigurarea de ISCIR. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: ISCIR-ul tocmai ne-a dat avizul. Are 53 de ani.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Meritul că aceste lifturi mai funcționează încă este al dvs. Ceea ce 

iarăși a greșit dl. Păiuși este faptul că a spus că nu mai există acele piese, cu munca, cu efortul dvs. 

pentru că sunteți direct interesat, pentru că aveți locatari care sunt în vârstă și stau la etajele superioare, 
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nu puteți să vă permiteți să lăsați zeci de familii fără lift. S-au făcut tot soiul de artificii ca aceste lifturi 

să fie ținute în viață, într-adevăr sunt depășite, într-adevăr trebuiesc modernizate și înlocuite, dar 

justificat, pentru că altfel vom ajunge să răspundem pentru cheltuirea de către USR, cum ați auzit 

discuția anterior cu ADP-ul, a unor sume nejustificat de mari, așa cum s-a cerut pentru plantarea de 

flori acuma în noiembrie, 120 de milioane, a fost discuția anterioară. Am tăcut atunci, nu m-am 

amestecat. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Să știți că referitor la asta, mă scuzați, nici n-am văzut un răspuns 

venind în contra. Adică am văzut numai acuzațiile, nu am văzut pe cineva să susțină acel proiect. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Stimată doamnă, este exact ce vă spuneam mai devreme. Doamna 

Daniela Popa – Președinte de ședință:  Mă scuzați că vă întrerup, ați venit cu doamna Primar, pe 

dumneaiei ați întrebat-o? Ce face? De ce nu reabilitează lifturile? 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Eu consider că problema....eu am trimis adrese... 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință:  V-a condus doamna Primar aici, ați vorbit și cu 

dumneaiei? Că știți că Primarul trebuie să răspundă la aceste întrebări, nu noi. Ați întrebat-o, că dânsa 

v-a condus aici? 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Știți că într-o companie și oriunde puterea nu o are președintele fără 

membri. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință:  Așa este, așa este...la noi aici este disfuncțional... 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Fără comitetul executiv într-o asociație de proprietari, președintele 

nu este nimic.  

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință:  Așa este. Ați văzut-o pe doamna Primar aici? Ați 

vazut-o? Noi n-am mai vazut-o de peste 2 ani de zile, ați vazut-o? Este obligatoriu. 

Doamna Mirela Rada Ciobanu: Nu cred că este obligatoriu să participe la fiecare ședință de consiliu 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Este obligatoriu, chiar dacă nu este așa specificat în 

lege. Dar dânsa inițiază niște proiecte și trebuie să vină aici să le susțină cu sprijinul aparatului de 

specialitate. Da, și dumneavoastră domnule city manager și dumneavoastră trebuie să fiți prezent. 

Primarul trebuie să fie aici să de-a explicații cetățenilor. 

Domnul Tudor Roșca – City Manager: Îi explic doamnei, fără nicio problemă. 

Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Îi explicați în privat doamnei. Între 

timp haideți să închidem ședința. 
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 Rezumat

Nume Vot



Descărcarea
Procesului-
verbal nr.42
privind lucrările
şedinţei ordinare
a CLS1
convocate
pentru data de
02.10.2023

8:00 8:01

PENTRU 22

ABȚINERE 3

ÎMPOTRIVĂ 0

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER ABȚINERE

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER ABȚINERE

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER PENTRU

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER ABȚINERE

Oana IACOB CONSILIER PENTRU

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER PENTRU

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PENTRU

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

Nume Vot



 Rezumat

Aprobarea
ordinii de zi

8:02 8:04

PENTRU 25

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER PENTRU

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER PENTRU

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER PENTRU

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PENTRU

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

Nume Vot



 Rezumat

Propunere de
modi�care
ordine de zi Dna.
Ramona Porumb

8:06 8:08

Yes 15

Abstain 4

No 6

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER No

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER Abstain

Ned VICOL CONSILIER Abstain

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Yes

Oana IACOB CONSILIER No

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER No

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER No

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER No

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER Abstain

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER No

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

Nume Vot



 Rezumat

5.(K2-
230/20.10.2023)
Proiect de
hotărâre privind
recti�carea
bugetului
general
centralizat al
subdiviziunii
administrativ-
teritoriale
Sectorul 1 al
Municipiului
București pe
anul 2023

8:24 8:25

PENTRU 15

ABȚINERE 9

ÎMPOTRIVĂ 2

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER ABȚINERE

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER ABȚINERE

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER ABȚINERE

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER ABȚINERE

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER ABȚINERE

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER ABȚINERE

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Nume Vot



Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER ABȚINERE

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER ABȚINERE

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER ABȚINERE

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

Amendament
formulat de Dl
Dinu Gheorghe
la (K2-
230/20.10.2023)

8:18 8:19

Yes 15

Abstain 2

No 7

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

Nume Vot

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER No

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER No

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Yes

Oana IACOB CONSILIER No

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER No

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER No

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER No

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Nume Vot



Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER No

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

10.(K2-
113/03.05.2023)
Proiect de
hotărâre privind
aprobarea
documentației
tehnico-
economice
„Creșterea
e�cienței
energetice și
gestionarea
inteligentă a
energiei la
nivelul unităților
de învățământ
din Sectorul 1
(amplasarea,
montarea și
punerea în
funcțiune a
panourilor
fotovoltaice la
nivelul a 10
unități de
învățământ)” și a
indicatorilor
tehnico-
economici

9:02 9:06 PENTRU 18

ABȚINERE 3

ÎMPOTRIVĂ 0

Nume Vot

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate



pentru 8 din cele
10 unități de
învățământ

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PENTRU

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Ned VICOL CONSILIER ABȚINERE

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER ABȚINERE

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER ABȚINERE

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

Nume Vot



9.(K2-
097/06.04.2023)
Proiect de
hotărâre privind
abrogarea
Hotărârii
Consiliului Local
nr. 176 din
14.11.2013
privind
transmiterea din
administrarea
Direcției
Generale de
Impozite și Taxe
Locale a
Sectorului 1 în
administrarea
Poliției Locale a
Sectorului 1 a
spațiului cu altă
destinație situat
în str. Pajurei nr.
13, sector 1 în
suprafață de
175,65 mp .

PENTRU 0

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER

Iuliana MILOS CONSILIER

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Oana IACOB CONSILIER

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER

Ramona PORUMB CONSILIER

Alev Burhan OZATA CONSILIER

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER

Nume Vot



Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER

 Rezumat

Amendament
formulat de Dna.
Daniela Popa la
(K2-
113/03.05.2023)

8:32 8:36

Yes 15

Abstain 2

No 7

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Nume Vot

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER No

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Yes

Oana IACOB CONSILIER No

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER No

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER No

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER No

Nume Vot



Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER No

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER No

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

17.(K2-
222/18.10.2023)
Proiect de
hotărâre
privindmodi�carea
Hotărârii
Consiliului Local
al Sectorului 1
nr.
262/07.08.2018
privind
aprobarea
implementării
Programului
”Educație pentru
viață” pentru
elevii din
învățământul
preuniversitar
de stat din
Sectorul 1, cu
modi�cările și

9:06 9:08 PENTRU 25

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

Nume Vot

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate



completările
ulterioare

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER PENTRU

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER PENTRU

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PENTRU

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

Nume Vot



18.(K2-
225/20.10.2023)
Proiect de
hotărâre privind
aprobarea
implementării
Proiectului
educațional
„Educație și
viitor pentru toți”
la nivelul tuturor
unităților de
învățământ de
stat de pe raza
Sectorului 1 al
Municipiului
Bucureștii,
pentru anul
școlar 2023-2024

9:09 9:14

PENTRU 25

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER PENTRU

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER PENTRU

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PENTRU

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Nume Vot



Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

19.(K2-
226/20.10.2023)
Proiect de
hotărâre privind
aprobarea
proiectului
”Rabla local în
Sectorul 1”
�nanțat integral
din bugetul local
al Sectorului 1 al
Municipiului
București

PENTRU 0

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

Nume Vot

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER

Iuliana MILOS CONSILIER

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Oana IACOB CONSILIER

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER

Ramona PORUMB CONSILIER

Alev Burhan OZATA CONSILIER

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Nume Vot



Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER

 Rezumat

Amendament
formulat de Dna
Ramona Porumb
la (K2-
231/20.10.2023)

9:19 9:22

Yes 23

Abstain 0

No 0

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Nume Vot

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER Yes

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER Yes

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Yes

Oana IACOB CONSILIER Yes

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER Yes

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Yes

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER Yes

Nume Vot



Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER Yes

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Yes

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

Nume Vot



20.(K2-
231/20.10.2023)
Proiect de
hotărâre privind
aprobarea
�nanțării din
bugetul local a
cluburilor
sportive școlare
arondate
unităților de
învățământ
preuniversitar,
precum și a
claselor cu
program sportiv
integrat din
Sectorul 1 al
municipiului
București

9:22 9:24

PENTRU 24

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER PENTRU

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER PENTRU

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Nume Vot



Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

21.(K2-
221/17.10.2023)
Proiect de
hotărâre privind
alegerea
președintelui de
ședință pentru o
perioadă de 3
luni

9:32 9:33

PENTRU 18

ABȚINERE 3

ÎMPOTRIVĂ 3

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Nume Vot

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER ABȚINERE

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER ABȚINERE

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Nume Vot



Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER ABȚINERE

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

Propunere
presedinte de
sedinta perioada
de 3 luni dl
Laurentiu
Dragusin

9:28 9:30

Yes 12

Abstain 1

No 12

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER No

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Abstain

Nume Vot

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ No

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER No

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER No

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER Yes

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER No

Iuliana MILOS CONSILIER No

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER Yes

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER No

Oana IACOB CONSILIER Yes

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER Yes

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Yes

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER No

Ramona PORUMB CONSILIER No

Alev Burhan OZATA CONSILIER Yes

Nume Vot



Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER Yes

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER No

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER No

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER Yes

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER Yes

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Yes

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER No

 Rezumat

Propunere
presedinte de
sedinta perioada
de 3 luni dna
Daniela Popa

9:30 9:31

Yes 15

Abstain 4

No 6

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Nume Vot

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER No

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER Abstain

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Yes

Oana IACOB CONSILIER No

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER No

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Abstain

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Nume Vot



Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER No

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER No

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER No

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

48.(K2-
218/03.10.2023)
Proiect de
hotărâre privind
aprobarea
Documentației
de Avizare a
Lucrărilor de
Intervenții și a
indicatorilor
tehnico-
economici ai
obiectivului de
investiții
Proiectare și
execuție
„Modernizare și
repararea

9:34 9:37 PENTRU 25

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

Nume Vot

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate



infrastructurii
urbane din
Sectorul 1 al
Municipiului
București – Lot
2– str. Dumitru
Iordan”, Sectorul
1, București

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PENTRU

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER PENTRU

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER PENTRU

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PENTRU

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

Nume Vot



 Rezumat

49.(K2-
205/21.09.2023)
Proiect de
hotărâre privind
aprobarea
Planului
Urbanistic de
Detaliu (PUD)
Șoseaua Ghe.
Ionescu Sisești
nr.256A , Sector
1 București

9:40 9:46

PENTRU 16

ABȚINERE 4

ÎMPOTRIVĂ 0

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER ABȚINERE

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER ABȚINERE

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER ABȚINERE

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER ABȚINERE

Nume Vot



Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

50.(K2-
219/03.10.2023)
Proiect de
hotărâre privind
aprobarea
Planului
Urbanistic de
Detaliu (PUD) str.
Maria Hagi
Moscu nr. 16,
Sector 1
București

9:46 9:48

PENTRU 21

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Daiana NĂFTĂNĂILĂ -Înlocuitor de drept al Secretarului General

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER

Nume Vot

Întrebarea
votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



INVITAT .

Ionuț-Vasile ȚUȚU OPERATOR SISTEM

Iordan FLOREA CONSILIER

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER PENTRU

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PENTRU

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Nume Vot



Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

Nume Vot


